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Merksplas, 24 februari 2021 

Verslag 

Zitting van de gemeenteraad van  25 januari 2021 

 

AANWEZIG: Frank Wilrycx, Burgemeester-Voorzitter 

Kris Govers, Monique Quirynen, Raf Verheyen, Leen Kerremans, 

Schepenen 

Annie Verheyen, Jef Van Accom, Jef Schoofs, Kris Luyckx, Tine Van 

der Vloet, Evelien Willems, Josée Van Aert, Boris Kersemans, Koen 

Staes, Nele Daems, Jan Quirijnen, Jan De Bie, Luc Holthof, Ann 

Wouters, Raadsleden 

Dries Couckhuyt, Algemeen directeur 

VERONTSCHULDIGD:  

  

 
De gemeenteraad vergadert digitaal om twintig uur. Publiek en pers kunnen via live streaming 

volgen. 

  

Overeenkomstig artikel 33, tweede lid van het gemeentedecreet, werden de notulen van de 

vorige gemeenteraad  ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering van heden, 25 

januari 2021, ter inzage van de leden van de raad gelegd. 

  

Ook werd een afschrift van de notulen van de gemeenteraad  ten huize van elk raadslid 

overhandigd. Deze overhandiging ten huize is gebeurd op 15 januari 2021, datum waarop 

ieder raadslid eveneens de agenda met bijlagen van de raadszitting van heden  werd 

overhandigd. Bijkomende bijlagen en inlichtingen werden eveneens op  ten huize overhandigd. 

Openbaar 

 

Aanhef 

1. Opening, opmerkingen bij de notulen vorige gemeenteraad en loting van een 

voorstemmer. 

Feiten 

Door middel van loting wordt gemeenteraadslid Kris Govers (Leefbaar) door de voorzitter 

aangeduid om in deze raadsvergadering als eerste de mondelinge stem uit te brengen. 

 

De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij de notulen van de vorige gemeenteraad.  

Overeenkomstig artikel 23 van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 kan een 

agendapunt 'bekrachtiging van het besluit van de burgemeester mbt samenwerking 

vaccinatiecentra Eerstelijnszone Kempenland' worden toegevoegd in spoedeisende 

omstandigheden, in deze de dringende noodzaak om de bevolking te vaccineren tegen het 

corona-virus. De volgende gemeenteraadsleden gaan akkoord: Frank Wilrycx, Kris Govers, 

Monique Quirynen, Raf Verheyen, Leen Kerremans, Annie Verheyen, Jef Van Accom, Jef 

Schoofs, Kris Luyckx, Tine van der Vloet, Evelien Willems, Josée Van Aert, Boris Kersemans, 

Koen Staes, Nele Daems, Jan Quirijnen, Jan De Bie, Luc Holthof en Ann Wouters; 
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Tussenkomsten 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) verwijst naar haar tussenkomst bij de rondvraag met de 

suggestie om de kleurplaten ook aan het onthaal te bedelen voor kinderen die geen school 

lopen in Merksplas; 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) stelt dat die kleurplaten inderdaad te verkrijgen waren 

aan het onthaal en dat daarover werd gecommuniceerd; 

raadslid Jan De Bie (Groen) verwijst naar zijn vraag tot verklaring bij de 

meerjarenplanaanpassing waarom de aflossingen dalen in 2021. We hebben ondertussen een 

overzicht van de leningen gekregen maar geen verklaring; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) belooft de detail door te laten mailen aan de 

raadsleden; 

Bestuur 

2. Kennisname ontslag als gemeenteraadslid en schepen en toekenning van de titel 

ere-schepen. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

het gemeenteraadsbesluit van 15 april 2013 houdende goedkeuring van het reglement voor de 

toekenning van de titel van ere-schepen; 

Feiten 

het schrijven van Karel Lenaerts, Hoekeinde 72, 2330 Merksplas, de dato 29 december 2020 

waarbij hij zijn ontslag aanbiedt als gemeenteraadslid en als schepen van de gemeente 

Merksplas; 

Besluit  

art. 1- Neemt kennis van het ontslag van Karel Lenaerts, Hoekeinde 72, 2330 Merksplas, als 

gemeenteraadslid en als schepen van de gemeente Merksplas. 

art. 2- Dankt Karel Lenaerts voor bewezen diensten en engagement gedurende 20 jaar. 

art. 3- Verleent in overeenstemming met het reglement terzake de eretitel van ere-schepen 

aan Karel Lenaerts, Hoekeinde 72, 2330 Merksplas. 

 

3. Voordrachtsakte nieuwe schepen. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

de omzendbrief KB / ABB 2018 / 3 van 26 oktober 2018 houdende de start van de lokale en 

provinciale bestuursperiode na de verkiezingen 2018; 

het minimum en maximum aantal schepenen zoals vastgelegd in artikel 42, § 1 van het 

decreet lokaal bestuur en het besluit van 25 mei 2018 van de Vlaamse Regering; 

Feiten 

het ontslag van Karel Lenaerts, Hoekeinde 72, 2330 Merksplas, als schepen; 

de voordrachtsakte van de kandidaat-schepen, ondertekend door meer dan de helft van de 

verkozenen en door meer dan de helft van de personen die op dezelfde lijst als deze van de 

voorgedragen kandidaat-schepen werden verkozen; 

Besluit  

Verklaart de gezamenlijk akte van voordracht van kandidaat-schepen ontvankelijk en de 

voorgedragen kandidaat als schepen verkozen: 

Raf Verheyen, Steenweg op Turnhout 150 bus 2, 2330 Merksplas                 fractie Leefbaar 

De heer Raf Verheyen legt vervolgens in handen van de voorzitter de volgende eed af: ‘Ik 

zweer de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen’. 

 

4. Installatie nieuw gemeenteraadslid. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 
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het besluit van de Raad voor Verkiezingsbetwistingen voor de Provincie Antwerpen van 5 

december 2018 houdende geldigverklaring van de gemeenteraadsverkiezing de dato 14 

oktober 2018 te Merksplas; 

Feiten 

het ontslag van Karel Lenaerts als gemeenteraadslid en schepen; 

het feit dat mevrouw Ann Wouters, Dennenstraat 13, 2330 Merksplas voor de fractie Leefbaar 

eerste opvolger is; 

bij nazicht van de geloofsbrieven blijkt dat de opvolger zich nog steeds in de vereiste 

voorwaarden van verkiesbaarheid bevindt en zich daarenboven niet bevindt in een geval van 

onverenigbaarheid wegens het uitoefenen van ambten of wegens verwantschap; 

uit een recent uittreksel uit het bevolkingsregister en een verklaring van woonst blijkt dat zij 

-          de nationaliteit heeft van een lidstaat van de Europese Unie; 

-          nog steeds gemeenteraadskiezer is; 

-          de volle leeftijd van achttien jaar heeft bereikt; 

-          en ingeschreven is in het bevolkingsregister van de gemeente; 

een recent uittreksel uit het strafregister-model 1  waaruit blijkt dat zij zich niet bevindt in een 

van de gevallen van onverkiesbaarheid vermeld in artikel 65 van de Gemeentekieswet; 

zij heeft een gedag- en ondertekende ‘verklaring op eer’ ingediend waaruit blijkt dat zij zich 

niet bevindt in een van de gevallen van onverenigbaarheid zoals voorzien in artikel 10 van het 

decreet lokaal bestuur en zij kennis heeft genomen van artikel 27 van het decreet lokaal 

bestuur aangaande belangenvermenging; 

Besluit  

art. 1- Neemt akte van het feit dat Ann Wouters, Dennenstraat 13, 2330 Merksplas van wie de 

geloofsbrieven worden goed bevonden de eed ‘Ik zweer de verplichtingen van mijn 

mandaat trouw na te komen’ aflegt in handen van de voorzitter. 

art. 2- Stelt de rangorde van de raadsleden opnieuw vast: 

1 Frank Wilrycx burgemeester Vondelweg 21 2330 Merksplas 

2 
Kris Govers schepen Kleirytse Driesen 8 2330 Merksplas 

3 
Monique Quirynen schepen Steenweg op Rijkevorsel 28 2330 Merksplas 

4 
Raf Verheyen schepen 

Steenweg op Turnhout 150 

bus 2 
2330 Merksplas 

5 
Leen Kerremans 

schepen / voorz 

BCSD 
Wijntuinstraat 27 2330 Merksplas 

6 
Annie Verheyen gemeenteraadslid Steenweg op Turnhout 216 2330 Merksplas 

7 
Jef Van Accom gemeenteraadslid Heidestraat 67 2330 Merksplas 

8 
Jef Schoofs gemeenteraadslid Schuttershofstraat 34 bus 1 2330 Merksplas 

9 
Kris Luyckx gemeenteraadslid Bosstraat 1b 2330 Merksplas 

10 
Tine Van der Vloet gemeenteraadslid Den Outer 20 2330 Merksplas 

11 
Evelien Willems gemeenteraadslid Leopoldstraat 18 bus 1 2330 Merksplas 

12 
Josée Van Aert gemeenteraadslid Heidestraat 36 2330 Merksplas 

13 
Boris Kersemans gemeenteraadslid Jaak Mertensstraat 10 2330 Merksplas 

14 
Koen Staes gemeenteraadslid Het Steeke 2 2330 Merksplas 

15 
Nele Daems gemeenteraadslid Veldenbergstraat 79 2330 Merksplas 
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16 
Jan Quirijnen gemeenteraadslid Gezellestraat 13A 2330 Merksplas 

17 
Jan De Bie gemeenteraadslid Kleirytse Driesen 2 2330 Merksplas 

18 
Luc Holthof gemeenteraadslid Werfstraat 1A 2330 Merksplas 

19 
Ann Wouters gemeenteraadslid Dennenstraat 13 2330 Merksplas 

  

5. Bekrachtiging burgemeestersbesluiten houdende digitale raadvergaderingen 

omwille van Covid-19. 

Wetgeving 

artikel 63, eerste lid van het decreet over het lokaal bestuur; 

artikel 134, §1 en 135, §2 Nieuwe Gemeentewet; 

de maatregelen die van kracht zijn in het kader van de federale fase om de verspreiding van 

het COVID-19 virus in te perken; 

Feiten 

de besluiten van de burgemeester van Merksplas om de vergaderingen van de raad van 20 

april 2020, 18 mei 2020, 23 november 2020, 21 december 2020 en 25 januari 2021 digitaal te 

laten verlopen; 

Tussenkomsten 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) wijst er op dat bij de raad van 23 november 2020 het 

publiek de raad slechts kon volgen via een link in het geval men zich van te voren had 

aangemeld; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

De gemeenteraad bekrachtigt de besluiten van de burgemeester van Merksplas om de 

vergaderingen van de raad van 20 april 2020, 18 mei 2020, 23 november 2020, 21 december 

2020 en 25 januari 2021 digitaal te laten verlopen. 

 

6. Bekrachtiging burgemeestersbesluit de dato 20 januari 2021 houdende de 

samenwerking mbt vaccinatiecentra Eerstelijnszone Kempenland. 

Wetgeving 

Overeenkomstig artikel 23 van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 kan een 

agendapunt worden toegevoegd in spoedeisende omstandigheden, in deze de dringende 

noodzaak om de bevolking te vaccineren tegen het corona-virus. De volgende 

gemeenteraadsleden gaan akkoord: Frank Wilrycx, Kris Govers, Monique Quirynen, Raf 

Verheyen, Leen Kerremans, Annie Verheyen, Jef Van Accom, Jef Schoofs, Kris Luyckx, Tine 

van der Vloet, Evelien Willems, Josée Van Aert, Boris Kersemans, Koen Staes, Nele Daems, Jan 

Quirijnen, Jan De Bie, Luc Holthof en Ann Wouters; 

Overeenkomstig artikel 133 van de Nieuwe Gemeentewet is de burgemeester belast met de 

uitvoering van de wetten, de decreten, de ordonnanties, de verordeningen en de besluiten van 

de Staat, de Gewesten, de Gemeenschappen, de Gemeenschapscommissies, de provincieraad 

en de bestendige deputatie van de provincieraad. De burgemeester is de verantwoordelijke 

overheid inzake de bestuurlijke politie op het grondgebied van de gemeente. Dit onverminderd 

de bevoegdheden van de Minister van Binnenlandse zaken, van de gouverneur en van de 

bevoegde gemeentelijke instellingen. 

Overeenkomstig artikel 135, §2 van de Nieuwe Gemeentewet hebben de gemeenten de taak 

om te voorzien, ten behoeve van de inwoners, in een goede politie, met name over de 

zindelijkheid, de gezondheid, de veiligheid en de rust op openbare wegen en plaatsen en in 

openbare gebouwen. Meer specifiek zijn zij gehouden om passende maatregelen te nemen om 

rampen en plagen, zoals brand, epidemieën en epizoötieën te voorkomen en het verstrekken 

van de nodige hulp om ze te doen ophouden. 
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Overeenkomstig artikel 133 juncto artikel 135 §2 Nieuwe Gemeentewet kan de burgemeester 

onmiddellijk maatregelen nemen en besluiten uitvaardigen om de volksgezondheid te 

vrijwaren. 

Feiten 

Om de verspreiding van het COVID-19 virus te beperken, is een uitgebreide vaccinatie van de 

bevolking noodzakelijk. Hoe die vaccinatie lokaal moet verlopen volgens de Vlaamse Overheid 

wordt uiteengezet in de Blauwdruk voor de Organisatie van een Vaccinatiecentrum waarvan de 

eerste voorlopige versie werd verspreid op 8 januari 2021. Deze blauwdruk bevat richtlijnen 

omtrent timing, grondplan, locatie en grootte, functionele vereisten, de werking van de 

vaccinatielijnen en het noodzakelijke personeel. 

Op 13 en 14 januari 2021 organiseerde het Agentschap Zorg en Gezondheid webinars waarin 

verdere toelichting werd gegeven over de opstart en de financiering van de vaccinatiecentra. 

Hiervoor verwacht de Vlaamse Overheid een samenwerking van de eerstelijnszones en de 

lokale besturen. Voor het deelproject infrastructuur vaccinatiecentra wordt gekeken naar de 

lokale besturen om op te treden als projectleider en penvoerende organisatie.  

Uit de webinar bleek dat er per eerstelijnszone maximaal twee vaccinatiecentra mogen 

opgericht worden. 

Op woensdag 13 januari 2021 informeerde de Eerstelijnszone Kempenland Agentschap Zorg en 

Gezondheid dat de burgemeesters van de Eerstelijnszone Kempenland in consensus beslisten 

om twee sites voor te dragen voor de oprichting en exploitatie van een vaccinatiecentrum, 

namelijk 1. Site Weelde Depot, gelegen Geeneinde 54 te Ravels en 2. Site Parking Signify 

Turnhout, gelegen in de Zierenbosstraat z/n te Turnhout. 

Daarnaast werd gevraagd om gezien de oppervlakte en het aantal inwoners van de 

eerstelijnszone (>160.000 inwoners) eventueel een derde kleiner vaccinatiecentrum in 

overweging te nemen op de site Veiling Hoogstraten. 

De organisatie van deze vaccinatiecentra wordt in de schoot van de Eerstelijnszone 

Kempenland voorbereid en opgevolgd binnen een stuurgroep. Deze stuurgroep richtte ook 

verschillende thematische werkgroepen op. 

De Eerstelijnszone Kempenland telt 10 gemeenten; Arendonk, Baarle-Hertog, Beerse, 

Hoogstraten, Merksplas, Oud-Turnhout, Ravels, Rijkevorsel, Turnhout en Vosselaar. 

Motieven 

Het coronavirus COVID-19 is sinds 11 maart 2020 door de Wereldgezondheidsorganisatie 

(WHO) gekwalificeerd als een pandemie. Een vaccinatie van de brede bevolking is een van de 

strategieën die ervoor moeten zorgen dat de verdere verspreiding van de epidemie kan 

tegengegaan worden en de openbare gezondheid verder te beschermen. 

Het Agentschap Zorg en Gezondheid vraagt aan de lokale besturen en de eerstelijnszones om 

de vaccinatiecentra op heel korte termijn op te starten. Op 15 februari 2021 moeten de centra 

stand-by zijn. Voor die datum moeten ze een eerste test (dry run) kunnen ondergaan hebben. 

Voor die data moeten onder meer locaties bepaald worden, leveranciers gevonden worden, 

technische afspraken worden gemaakt en de infrastructuur opgebouwd worden. Een efficiënte, 

gecoördineerde aanpak tussen de deelnemende gemeenten is dan ook uiterst noodzakelijk. 

De burgemeesters van de Eerstelijnszone Kempenland hebben in consensus beslist dat voor de 

Eerstelijnszone Kempenland twee vaccinatiecentra worden opgericht. De gemeenten van de 

Eerstelijnszone Kempenland willen de nodige afspraken maken over de oprichting van de 

vaccinatiecentra, onder meer (maar niet beperkt tot) logistieke oprichting, inrichting en 

organisatie, penvoerende organisatie, samenstelling stuurgroep, communicatie … 

Aangezien voor een van de vaccinatiecentra de keuze viel op een locatie in Turnhout, zal Stad 

Turnhout wat de opbouw, logistieke organisatie en logistieke inrichting van deze centra betreft 

als onderdeel van vaccinatiecampagne, optreden als projectleider en penvoerende overheid 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

het besluit van de burgemeester van 20 januari 2021 houdende de samenwerking mbt de 

vaccinatiecentra van de Eerstelijnszone Kempenland te bekrachtigen. 
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Financiën 

7. Autonoom Gemeentebedrijf Sportcentrum 't Hofeind. Meerjarenplanaanpassing 1 

2020-2025. Rechtzetting errata. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

het Besluit van de Vlaamse Regering betreffende de beleids- en beheerscyclus van de lokale 

besturen van 30 maart 2018; 

het Ministerieel Besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de nadere 

voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningstelsels en de digitale rapportering van de 

beleids- en beheerscyclus van de lokale besturen; 

omzendbrief KB/ABB 2019/4 van 3 mei 2019 over de strategische meerjarenplannen 2020-

2025 van de lokale en provinciale besturen volgens de beleids- en beheerscyclus; 

omzendbrief KBBJ/ABB 2020/3 van 18 september 2020 over de aanpassing van de 

meerjarenplannen 2020-2025 van de lokale en provinciale besturen volgens de beleids- en 

beheerscyclus; 

Feiten 

het besluit van de gemeenteraad de dato 21 september 2009 houdende de oprichting van het 

Autonoom Gemeentebedrijf ‘Sportcentrum ’t Hofeind’, vaststelling van de statuten, 

samenstelling van de Raad van Bestuur en College van Commissarissen; 

de beheerovereenkomst van het Autonoom Gemeentebedrijf ‘Sportcentrum ’t Hofeind’ met de 

gemeente Merksplas; 

voorliggende  meerjarenplanaanpassing 1 2020-2025 van het Autonoom Gemeentebedrijf 

Sportcentrum ’t Hofeind; 

het besluit van de Raad van Bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf Sportcentrum ’t 

Hofeind de dato 14 december 2020 houdende goedkeuring van de meerjarenplanaanpassing 1 

2020-2025; 

voorliggende aanpassing meerjarenplan sluit met volgende cijfers: 

1. Exploitatiesaldo:                                                          €    150.598,63    

2. Investeringssaldo:                                                       €              0,00             

3. Saldo exploitatie en investeringen:                                €    150.598,63  

4. Financieringssaldo:                                                      €   - 150.000,00 

5. Budgettair resultaat boekjaar:                                      €           598,63       

6. Gecumuleerd budgettair resultaat vorig boekjaar:          €       11.963,39     

7. Gecumuleerd budgettair resultaat:                                €       12.562,02 

8. beschikbaar budgettair resultaat:                                  €       12.562,02 

Autofinancieringsmarge:                                                        €           598,63                   

het gemeenteraadsbesluit de dato 21 december 2020 houdende goedkeuring van de 

meerjarenplanaanpassing 1 2020-2025 van het Autonoom Gemeentebedrijf Sportcentrum ’t 

Hofeind; 

eerste erratum: in tabel M3 zijn enkel de cijfers voor 2020 opgenomen 

rechtzetting: 

    M3: Overzicht van de kredieten   

  

  

  

  Planningsrapport: Meerjarenplanaanpassing 1 2020 

- 2025 (BP2020_2025-1_D) 

  Periode: 

2020 - 2025 

  

          

  Journaalvolgnummers: Budg. 1550   

  Autonoom gemeentebedrijf 

(0832.586.335) 

Algemeen directeur: Dries 

Couckhuyt 

  

      

    Markt 1, 2330 Merksplas Financieel directeur: Alex 

Herseele 
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  2020   
 

  2021   
 

Uitgaven   
 

Ontvangsten   
 

Uitgaven   
 

Ontvangsten   
 

- Autonoom 

gemeentebedrijf 
 

    
 

    
 

    
 

    
 

Exploitatie 
 

186.018,00   
 

454.442,00   
 

175.446,92   
 

367.442,00   
 

Investeringen 
 

105.536,90   
 

8.619,00   
 

31.918,00   
 

0,00   
 

Financiering 
 

150.000,00   
 

0,00   
 

150.000,00   
 

0,00   
 

Leningen en leasings 
 

150.000,00   
 

0,00   
 

150.000,00   
 

0,00   
 

 

  

          

tweede erratum: lijst motivering aanpassingen 2020 niet opgenomen 

rechtzetting 

Boekjaa

r 
Code Omschrijving Motivering       

2020 

A1.5.6.1./0742-

00/23000007/EVA/DC/0/

IP-GEEN/U 

AED-installatie 
Nieuwe 

investering 
€ 0,00 

€ 

1.107,5

0 

€ 

1.107,50 

2020 

A1.5.6.20./0742-

00/23200000/EVA/DC/0/

A-IP-19-20/U 

BTW-correctie 

Opmerking 

btw-

administrati

e 

€ 0,00 

€ 

3.081,7

4 

€ 

3.081,74 

2020 

A1.5.6.40./0742-

00/23000007/EVA/DC/0/

A-IP-20-40/U 

Aankoop 

poetsmachine 

Nieuwe 

investering 

€ 

2.250,00 

€ 

1.140,0

0 

€ 

3.390,00 

2020 

A1.5.6.41./0742-

00/22100007/EVA/DC/0/

A-IP-20-41/U 

Verlichting sporthal 
Nieuwe 

investering 

€ 

70.000,0

0 

-€ 

5.329,2

4 

€ 

64.670,7

6 

2020 

A-4.1.1./0742-

00/61500100/EVA/DC/0/

IP-GEEN/U 

Kantoorbenodigdhed

en 

Correctie 

budget 
€ 300,00 

-€ 

81,58 
€ 218,42 

2020 

A-4.1.1./0742-

00/64000110/EVA/DC/0/

IP-GEEN/U 

Onroerende 

voorheffing 

Correctie 

budget 

€ 

1.232,00 
€ 81,58 

€ 

1.313,58 

Tussenkomsten 

raadslid Jan De Bie (Groen) wijst nog eens op het feit dat er geen rekening werd gehouden 

met de minder inkomsten nav COVID-19 en daarom wil zijn fractie opnieuw tegenstemmen; 

Besluit Met 17 stemmen voor (Frank Wilrycx, Kris Govers, Monique Quirynen, Raf Verheyen, 

Leen Kerremans, Annie Verheyen, Jef Van Accom, Kris Luyckx, Tine Van der Vloet, Evelien 

Willems, Josée Van Aert, Boris Kersemans, Koen Staes, Nele Daems, Jan Quirijnen, Luc 

Holthof, Ann Wouters), 2 stemmen tegen (Jef Schoofs, Jan De Bie) 

Kennisname van de rechtzetting van de errata bij de meerjarenplanaanpassing 1 2020-2025 

van het Autonoom Gemeentebedrijf Sportcentrum ’t Hofeind zoals goedgekeurd op de 

gemeenteraad van 21 december 2020. 

Mobiliteit 

8. Goedkeuren aanvullend reglement wegverkeer inzake zone 50 te De Hees, 

Hazenpad, Hoevestraat, Langstraat, Opstal, Schoondreef, Steenovendreef, 

Werfstraat, Wolfstraat. 

Wetgeving 

het gemeentedecreet en de gemeentewet; 

Artikels 119,135 §2 van de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988. 

Artikels 40 en 41 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Wet van 16 maart 1968 betreffende de politie van het wegverkeer. 



 pagina 8 van 30 

Koninklijk besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement op de politie van 

het wegverkeer en gebruik openbare weg. 

Ministerieel besluit van 11 oktober 1976 houdende de minimum afmetingen en bijzondere 

plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald. 

Gemeenteraad van 28 april 2003, goedkeuring gemeentelijk mobiliteitsplan. 

Decreet van16 mei 2008 aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en 

bekostiging van de verkeerstekens. 

Ministeriële omzendbrieven betreffende gemeentewegen. 

Besluit Vlaamse Regering van 23 januari 2009 aanvullende reglementen op het wegverkeer en 

bekostiging van de verkeerstekens. 

Omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009. 

Feiten 

De weg is opnieuw aangelegd en er zijn fietssuggestiestroken aangebracht. Het huidige 

snelheidsregime strookt niet met de vernieuwde weginrichting en fietssuggestiestroken. Een 

verlaagde maximumsnelheid naar 50 kilometer per uur zal de verschillende types verkeer 

beter harmoniseren. 

Tussenkomsten 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt om ondanks het feit dat het wettelijk niet nodig is toch 

meer borden te plaatsen met snelheidsbeperking 50; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat zoneborden het oerwoud aan 

verkeersborden vermijdt; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) stelt voor om dan ook te controleren; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) geeft aan dat de situatie opgevolgd zal 

worden; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 

Artikel 1: 

De gemeenteraad verleent goedkeuring aan het aanvullend reglement over het wegverkeer 

inzake verlaging van de maximumsnelheid naar 50 kilometer per uur te De Hees, Hazenpad, 

Hoevestraat, Langstraat, Opstal, Schoondreef, Steenovendreef, Werfstraat, Wolfstraat en dit 

als volgt: 

Plaatsing borden Z C43 ‘50’ voor zonale snelheidsverlaging op volgende locaties: 

 Langstraat ter hoogte van verkeersbord F1b 

 Langstraat ter hoogte van kruispunt met Werfstraat 

 Opstal ter hoogte van verkeersbord F1b 

 Opstal ter hoogte van kruispunt N124 Steenweg op Turnhout 

 Wolfstraat ter hoogte van kruispunt N124 Steenweg op Turnhout 

 Hoevestraat ter hoogte van kruispunt Koekhoven 

Plaatsing borden Z C43/ ‘50’ voor einde zonale snelheidsverlaging op volgende locaties: 

 Langstraat ter hoogte van verkeersbord F1b 

 Langstraat ter hoogte van kruispunt met Werfstraat 

 Opstal ter hoogte van verkeersbord F1b 

 Opstal ter hoogte van kruispunt N124 Steenweg op Turnhout 

 Wolfstraat ter hoogte van kruispunt N124 Steenweg op Turnhout 

 Hoevestraat ter hoogte van kruispunt Koekhoven 

  

Artikel 2: 

Het aanvullend reglement over het wegverkeer wordt overgemaakt aan verschillende 

instanties en wordt bekendgemaakt op de website van de stad conform artikel 286 van het 

decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

  

Artikel 3: 

Het aanvullend reglement over het wegverkeer dient gepubliceerd te worden via het digitaal 

Loket Lokaal Bestuur van het Agentschap Binnenlands Bestuur. 
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Afschrift 

-       de betrokken gemeentelijke diensten 

-       de plaatselijke wijkpost van de lokale politie 

-       de diensten van de politiezone Noorderkempen 

-       de bestendige deputatie van de provincie Antwerpen; 

-       dhr. Griffier der Rechtbank van 1e Aanleg te  Turnhout; 

-       dhr. Griffier der Politierechtbank van Turnhout; 

-       dhr. Griffier van het Vredegerecht van  Hoogstraten; 

-       Vlaamse Overheid, Agentschap Wegen en Verkeer, Afdeling Wegen en Verkeer 

Antwerpen, cel verkeer en signalisatie, Anna Bijnsgebouw, Lange Kievitstraat 111-113, bus 41 

te 2018 Antwerpen. 

  

9. Goedkeuren aanvullend reglement wegverkeer inzake aanpassing signalisatie als 

gevolg van wegeniswerken te Bevrijdingsstraat/Rodenbachstraat/Gezellestraat 

Wetgeving 

het gemeentedecreet en de gemeentewet; 

Artikels 119,135 §2 van de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988. 

Artikels 40 en 41 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Wet van 16 maart 1968 betreffende de politie van het wegverkeer. 

Koninklijk besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement op de politie van 

het wegverkeer en gebruik openbare weg. 

Ministerieel besluit van 11 oktober 1976 houdende de minimum afmetingen en bijzondere 

plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald. 

Gemeenteraad van 28 april 2003, goedkeuring gemeentelijk mobiliteitsplan. 

Decreet van16 mei 2008 aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en 

bekostiging van de verkeerstekens. 

Ministeriële omzendbrieven betreffende gemeentewegen. 

Besluit Vlaamse Regering van 23 januari 2009 aanvullende reglementen op het wegverkeer en 

bekostiging van de verkeerstekens. 

Omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009. 

Feiten 

De technische dienst heeft op vraag van het college van burgemeester en schepenen na advies 

van de GAV de signalisatie voor de straten Bevrijdingsstraat, Rodenbachstraat en Gezellestraat 

geïnventariseerd en aangepast aan de verkeerssituatie na de wegeniswerken. Er wordt een 

algemene snelheidsverlaging naar 30 kilometer per uur ingevoerd. De routes naar school zoals 

beschreven in het schoolvervoerplan van december 2019 worden een fietsstraat en krijgen 

hiervoor de nodige signalisatie en een aangepaste grondschildering bij de toegang tot de 

zones. 

Tussenkomsten 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) merkt op dat het spijtig is dat de Rodenbachstraat niet 

meegenomen wordt als fietsstraat; 

raadslid Jef Schoofs (Groen) sluit zich daar bij aan en benadrukt dat de Rodenbachstraat dan 

nog tweerichtingsverkeer is. In het schoolvervoersplan wordt ook gesuggereerd om van het 

doodlopend stukje Bevrijdingsstraat voorbij de Gezellestraat niet alleen fietsstraat maar ook 

schoolstraat te maken. Bijkomend zou je de Albertstraat ook kunnen opnemen als fietsstraat. 

Er is daar zo wie zo al geen ruimte voor wagens om een fietser in te halen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) benadrukt dat dit voorstel uitvoerig werd 

besproken met de school en de verkeersraad. Later kan altijd nog de Albertstraat mee als 

fietsstraat meegenomen worden. De Rodenbachtstraat is niet weerhouden omwille van 

tweerichtingsverkeer. Een schoolstraat heeft ook grotere gevolgen voor de aangelanden; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt naar een timing voor de evaluatie; 

raadslid Jan De Bie (Groen) merkt op dat er waarschijnlijk borden te weinig zijn voorzien, zoals 

borden begin en einde fietsstraat aan het kruispunt Albertstraat en Bevrijdingsstraat. Bord 

fietsstraat op kruispunt Leest en Bevrijdstraat is slecht zichtbaar, kan er ook iets op grond 

worden gemarkeerd; 
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burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat borden indien nodig zullen worden 

toegevoegd. Op de grond kan er wel markering worden aangebracht; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Artikel 1: 

In de wijk Rodenbachstraat/Gezellestraat/Bevrijdingsstraat wordt na de wegeniswerken de 

volgende signalisatie geplaatst, als gevolg van de nieuwe weginrichting: 

Bord F111 'fietsstraat': 

 Kruispunt Gezellestraat X Leest 

 Kruispunt Gezellestraat X Rodenbachstraat 

 Kruispunt Bevrijdingsstraat X Leest 

 Kruispunt Bevrijdingsstraat X Markt 

Bord F113 'einde fietsstraat': 

 Kruispunt Gezellestraat X Leest 

 Kruispunt Gezellestraat X Rodenbachstraat 

 Kruispunt Bevrijdingsstraat X Leest 

 Kruispunt Bevrijdingsstraat X Markt 

 Bord C1 'verboden richting voor iedere bestuurder' met onderbord M3 'uitgezonderd fietsers 

en bromfietsers': 

 Kruispunt Gezellestraat X Bevrijdingsstraat 

 Kruispunt Gezellestraat X Rodenbachstraat 

 Kruispunt Bevrijdingsstraat X Albertstraat 

 Kruispunt Bevrijdingsstraat X Leest 

Bord F19 'openbare weg met éénrichtingsverkeer' met onderbord M5 'fietsers en bromfietsers 

in beide richtingen': 

 Kruispunt Gezellestraat X Leest 

 Kruispunt Gezellestraat X Rodenbachstraat 

 Kruispunt Bevrijdingsstraat X Gezellestraat 

Bord C43 '30': 

 Kruispunt Rodenbachstraat X Leest 

 Kruispunt Rodenbachstraat X Gezellestraat 

Bord F49 'oversteekplaats voor voetgangers': 

 Gezellestraat ter hoogte van uitgang 'Spelewei' (2x) 

Bord D1 'verplichte rijrichting' met onderbord M3 'uitgezonderd fietsers en bromfietsers' 

 Kruispunt Gezellestraat X Bevrijdingsstraat 

Bord F45b 'doorlopende straat' 

 Bevrijdingsstraat X Gezellestraat 

  

Artikel 2: 

Het aanvullend reglement over het wegverkeer wordt overgemaakt aan verschillende 

instanties en wordt bekendgemaakt op de website van de stad conform artikel 286 van het 

decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

  

Artikel 3: 

Het aanvullend reglement over het wegverkeer dient gepubliceerd te worden via het digitaal 

Loket Lokaal Bestuur van het Agentschap Binnenlands Bestuur. 

Afschrift 

-       de betrokken gemeentelijke diensten 

-       de plaatselijke wijkpost van de lokale politie 

-       de diensten van de politiezone Noorderkempen 

-       de bestendige deputatie van de provincie Antwerpen; 

-       dhr. Griffier der Rechtbank van 1e Aanleg te  Turnhout; 

-       dhr. Griffier der Politierechtbank van Turnhout; 

-       dhr. Griffier van het Vredegerecht van  Hoogstraten; 

-       Vlaamse Overheid, Agentschap Wegen en Verkeer, Afdeling Wegen en Verkeer 

Antwerpen, cel verkeer en signalisatie, Anna Bijnsgebouw, Lange Kievitstraat 111-113, bus 41 

te 2018 Antwerpen. 
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10. Goedkeuren aanvullend reglement wegverkeer inzake permanente invoering van 

een schoolstraat in de Kloosterstraat. 

Wetgeving 

het gemeentedecreet en de gemeentewet; 

Artikels 119,135 §2 van de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988. 

Artikels 40 en 41 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Wet van 16 maart 1968 betreffende de politie van het wegverkeer. 

Koninklijk besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement op de politie van 

het wegverkeer en gebruik openbare weg. 

Ministerieel besluit van 11 oktober 1976 houdende de minimum afmetingen en bijzondere 

plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald. 

Gemeenteraad van 28 april 2003, goedkeuring gemeentelijk mobiliteitsplan. 

Decreet van16 mei 2008 aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en 

bekostiging van de verkeerstekens. 

Ministeriële omzendbrieven betreffende gemeentewegen. 

Besluit Vlaamse Regering van 23 januari 2009 aanvullende reglementen op het wegverkeer en 

bekostiging van de verkeerstekens. 

Omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009. 

Feiten 

Omwille van de aanhoudende meldingen omtrent veiligheid aan de schoolpoort in de 

Kloosterstraat werd beslist een proefperiode in te lassen voor een schoolstraat in de periode 

van 01 september tot en met 18 december 2020. Na een grondige evaluatie met verslag in 

bijlage is besloten over te gaan tot een permanente invoering van de schoolstraat bij begin en 

einde van de schooldag. 

Tussenkomsten 

raadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt tot waar de schoolstraat loopt. Tot aan kerkplein? Kan er 

van de ganse Kloosterstraat een fietsstraat gemaakt worden? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt tot waar kerkplein begint, zoals het 

uitgetest werd. Fietsstraat werd nog niet besproken; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) informeert naar systeem waarbij de borden over straat 

worden geplaatst; Octopus? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) verwijst naar een uitschuifbare bareel met 

borden; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) verwijst naar de suggestie van de GAV om zebrapaden aan 

te brengen thv Molekensstraat en Vredestraat en vraagt of het bestuur die gaat laten 

aanbrengen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat nog niet is besproken op het college 

van burgemeester en schepenen; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Artikel 1: 

Op schooldagen wordt een gedeelte van de Kloosterstraat tussen de aansluiting met de 

Molekensstraat en Vredestraat en de aansluiting met Kerkplein afgesloten op 

 maandag, dinsdag en donderdag tussen 08:05 uur en 08:35 uur en tussen 15:50 uur 

en 16:15 uur 

 woensdag tussen 08:05 uur en 08:35 uur en tussen 11:55 uur en 12:20 uur 

 vrijdag tussen 08u05 en 08u30 tussen 14:50 uur en 15:20 uur 

De verkeersborden C3 met onderbord "schoolstraat" worden op deze tijdstippen op straat 

geplaatst door middel van een verplaatsbare afsluiting. 

  

Artikel 2: 

Het aanvullend reglement over het wegverkeer wordt overgemaakt aan verschillende 

instanties en wordt bekendgemaakt op de website van de stad conform artikel 286 van het 

decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

  

Artikel 3: 



 pagina 12 van 30 

Het aanvullend reglement over het wegverkeer dient gepubliceerd te worden via het digitaal 

Loket Lokaal Bestuur van het Agentschap Binnenlands Bestuur. 

Afschrift 

-       de betrokken gemeentelijke diensten 

-       de plaatselijke wijkpost van de lokale politie 

-       de diensten van de politiezone Noorderkempen 

-       de bestendige deputatie van de provincie Antwerpen; 

-       dhr. Griffier der Rechtbank van 1e Aanleg te  Turnhout; 

-       dhr. Griffier der Politierechtbank van Turnhout; 

-       dhr. Griffier van het Vredegerecht van  Hoogstraten; 

-       Vlaamse Overheid, Agentschap Wegen en Verkeer, Afdeling Wegen en Verkeer 

Antwerpen, cel verkeer en signalisatie, Anna Bijnsgebouw, Lange Kievitstraat 111-113, bus 41 

te 2018 Antwerpen. 

  

11. Gemeentelijk aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer inzake 

inrichten parkeerplaatsen met parkeerplaats mindervaliden te hoek Kleiryt - 

Leopoldstraat 

Wetgeving 

het gemeentedecreet en de gemeentewet; 

Artikels 119,135 §2 van de nieuwe gemeentewet van 24 juni 1988. 

Artikels 40 en 41 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Wet van 16 maart 1968 betreffende de politie van het wegverkeer. 

Koninklijk besluit van 1 december 1975 houdende het algemeen reglement op de politie van 

het wegverkeer en gebruik openbare weg. 

Ministerieel besluit van 11 oktober 1976 houdende de minimum afmetingen en bijzondere 

plaatsingsvoorwaarden van de verkeerstekens worden bepaald. 

Gemeenteraad van 28 april 2003, goedkeuring gemeentelijk mobiliteitsplan. 

Decreet van16 mei 2008 aanvullende reglementen op het wegverkeer en de plaatsing en 

bekostiging van de verkeerstekens. 

Ministeriële omzendbrieven betreffende gemeentewegen. 

Besluit Vlaamse Regering van 23 januari 2009 aanvullende reglementen op het wegverkeer en 

bekostiging van de verkeerstekens. 

Omzendbrief MOB/2009/01 van 3 april 2009. 

Feiten 

Ter hoogte van hoek Kleiryt - Leopoldstraat zijn parkeerplaatsen ingericht waarvan 1 specifiek 

voor mindervaliden. 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Artikel 1: 

Ter hoogte van hoek Kleiryt - Leopoldstraat inrichten parkeerplaatsen inclusief parkeerplaats 

voor mindervaliden voorzien. Deze worden gesignaleerd aan de hand van plaatsing 

verkeersbord E9a op een oranje staander. Parkeerplaats mindervalide wordt gesignaleerd aan 

de hand van verkeersbord E9a met pictogram rolstoel om de aard te duiden. 

Artikel 2: 

Overtredingen zullen gestraft worden overeenkomstig de wetten betreffende de politie op het 

wegverkeer. 

Artikel 3: 

Dit reglement wordt ter kennisgeving voorgelegd aan het Departement Mobiliteit en Openbare 

Werken, afdeling Beleid Mobiliteit en Verkeersveiligheid, Graaf de Ferraris-gebouw, 

11e verdieping, Koning Albert II-laan nr. 20 bus 2, 1000 Brussel. 

Artikel 4: 

Dit besluit treedt in werking vanaf de bekendmaking. 
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Afschrift 

-      De bestendige deputatie van de provincie Antwerpen; 

-      Dhr. Griffier der Rechtbank van 1e Aanleg te  Turnhout; 

-      Dhr. Griffier der Politierechtbank van Turnhout; 

-      Dhr. Griffier van het Vredegerecht van  Hoogstraten; 

-      Dhr. Hoofdcommissaris van politie van de lokale politiezone Noorderkempen; 

-      Vlaamse Overheid, Agentschap Wegen en Verkeer, Afdeling Wegen en Verkeer 

Antwerpen, cel verkeer en signalisatie, Anna Bijnsgebouw, Lange Kievitstraat 111-113, bus 41 

te 2018 Antwerpen. 

Personeel 

12. Personeelskaderwijziging. Goedkeuring. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

het Rechtspositiebesluit voor het Gemeente- en Provinciepersoneel van 7 december 2007 en 

het Rechtspositiebesluit OCMW-personeel van 12 november 2010; 

Feiten 

Binnen de ELZ (eerstelijnszone) Kempenland werden afspraken gemaakt om, samen met 9 

andere gemeenten, de reeds bestaande COVID-19 teams en contractracers samen te brengen 

op één locatie, te voorzien in de nodige coördinatie en logistiek, ondersteuning te bieden in 

werving en selectie van contacttracers, supervisie en technische ondersteuning te bieden en 

kennis te delen. 

Het project loopt in eerste instantie van 1 januari 2021 tot en met 31 maart 2021 maar kan 

indien nodig verlengd worden. 

De gemeente Merksplas zal hierin een trekkende rol spelen.  

Hiervoor wordt de bestaande personeelsformatie uitgebreid met een tijdelijk kader bestaande 

uit: 

- 1 coördinator (B-niveau) 

- 4 contacttracers (C-niveau) 

de coördinatie van het Huis van het Kind; 

een aantal optimalisaties ifv toekomstige ontwikkelingen; 

de voorliggende personeelskaderwijziging; 

- uitbreiding met een contractueel cultuurbeleidscoördinator op niveau B1-3, om zo 

gelijkschakeling   met de andere vrijetijdsdiensten te verkrijgen 

- uitbreiding met een contractueel coördinator huis van het kind 

- uitbreiding met een contractueel deskundige ICT 

- wijziging aantal statutaire ploegbazen D4-5 van 4 naar 3 

- wijziging aantal technisch hoofdassistenten: statutair wordt 2 i.p.v. 3 en uitbreiding met 

4 contractuele VTE’s die naar behoeven ingevuld zullen worden 

  

FUNCTIE NIVEAU bestaande formatie nieuwe formatie   

    statutair contract statutair contract   

Managementteam             

algemeen directeur DG 1   1     

adjunct algemeen directeur DG 1   1     

financieel directeur DG 1   1     

              

Omgeving             

administratief hoofdmedewerker C(4-5) 1   1   L 

omgevingsvergunningenambtenaar A1a-A3a   1   1 L 

administratief hoofdmedewerker omgeving 

/ GIS 
C(4-5)   1   1 sp 

milieuambtenaar C(4-5) 1   1   sp 
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administratief hoofdmedewerker TD / 

mobiliteit 
C(4-5)   1   1 sp 

bouwkundig tekenaar B(1-3)   1   1 U 

administratief medewerker C(1-3) 2 2 2 2 U 

vergunningenambtenaar B(1-3) 1 1 1 1 U 

              

Ontwikkeling             

cultuurbeleidscoördinator B(4-5) 1   1   S 

cultuurbeleidscoördinator B(1-3)       1 S 

deskundige toerisme en jeugdwerk B(1-3)   1   1 S 

sportgekwalificeerd ambtenaar B(1-3)   1   1 S 

administratief hoofdmedewerker C(4-5) 2 1 2 1 sp 

deskundige burgerzaken B(1-3)   2   2 sp 

administratief medewerker C(1-3) 2 2 2 2 U 

bibliothecaris B(1-3) 1   1   L 

bibliotheekmedewerker C(1-3)   (4) 2,00   (4) 2,00 U 

bibliotheekbediende  D(1-3)   (4) 2,00   (4) 2,00 U 

coördinator buitenschoolse kinderopvang B(4-5) 1   1   L 

coördinator huis van het kind B(1-3)       1 sp 

hoofdbegeleidsters D4   3   3 sp 

begeleidsters  D(1-3)   (21) 9,50   (21) 9,50 U 

begeleidster inclusieve opvang D(1-3)   1   1 U 

              

welzijn             

diensthoofd sociale zaken B4-B5   1   1 L 

maatschappelijk werker B(1-3) 2 4 2 4 sp 

medewerker welzijn, gezondheid, 

andersvaliden- en ouderenbeleid. 
B(1-3)   1   1 sp 

onthaalmedewerker C(1-3)   1   1 U 

administratief medewerker C(1-3)   1   1 U 

jurist A1a-A3a   2   2 sp 

technisch beambte thuishulp E(1-3)   (10) 5,5   (10) 5,5 U 

coördinator strijkatelier D(1-3)   (1) 0,55   (1) 0,55 L 

technisch beambte strijkatelier E(1-3)   (6) 3,32   (6) 3,32 U 

technisch beambte klusjesman E(1-3)   1   1 U 

technisch beambte maaltijdbedeling E(1-3)   (1) 0,37   (1) 0,37 U 

              

              

ondersteunende diensten             

communicatieambtenaar B(1-3) 1 1 1 1 S 

deskundige ICT B(1-3) 1   1 1 S 

staffunctionaris A1a-A3a   1   1 sp 

administratief hoofdmedewerker C(4-5) 3   3   sp 

deskundige personeelszaken B(1-3)   2   2 sp 

deskundige personeel en administratie B(1-3) 1   1   sp 

technisch hoofddeskundige B(4-5) 1   1   L 
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technisch medewerker C(1-3)   1   1 L 

ploegbaas D(4-5) 4 2 3 2 L 

technisch hoofdassistent D4 3   2 4 sp 

technisch assistent D(1-3) 5 (26) 24 5 (26) 24 U 

technisch beambte E(1-3) 2 (34) 19,5 2 (34) 19,5 U 

hoofdboekhouder B(4-5) 1   1   sp 

boekhouder B(1-3)   3   3 U 

administratief medewerker C(1-3) 3 (3) 2 3 (3) 2 U 

administratief hoofdassistent onthaal D4   1   1 U 

administratief assistent D(1-3) 1 (2) 1,25 1 (2) 1,25 U 

              

tijdelijk kader (ELZ Kempenland)             

coördinator contacttracing B(1-3)       1 L 

contacttracer C(1-3)       4 U 

              

Adviezen 

het onderhandelingscomité met vakbond op 14 december 2020; 

Budget 

meerjarenplan(aanpassing) 2020-2025; 

Tussenkomsten 

raadslid Jan De Bie (Groen) stelt zich vragen bij de dubbels; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) wijst er op dat mensen die een verlofstelsel 

aanvragen nog altijd titularis zijn; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt of er mensen extra bijkomen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat het voornamelijk om 

eventuele verschuivingen gaat; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) dacht dat er al een coördinator voor het huis van het kind 

was; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) beaamt dit maar stelt dat deze functie nu 

opgewaardeerd wordt; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

voorliggende personeelskaderwijziging voor gemeente en OCMW met toelichting, 

functieomschrijvingen, aanwervings- en bevorderingsvoorwaarden en evaluatiecriteria goed te 

keuren. 

 

13. Personeel. Wijziging rechtspositieregeling. Goedkeuring. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Besluit van de Vlaamse regering van 12 november 2010 houdende de minimale voorwaarden 

voor de personeelsformatie en het mandaatstelsel van het personeel van de openbare centra 

voor maatschappelijk welzijn en houdende de minimale voorwaarden voor sommige aspecten 

van de rechtspositieregeling van bepaalde personeelsgroepen van de openbare centra voor 

maatschappelijk welzijn en latere wijzigingen; 

de wet van 3 juli 1978; 

Wet van 17 mei 2019 tot erkenning van de mantelzorgers, B.S. 2 juli 2019; 

Herstelwet van 22 januari 1985 houdende sociale bepalingen, artikelen 100ter en 102ter; 

Koninklijk besluit van 16 juni 2020 tot uitvoering van de wet van 12 mei 2014 betreffende de 

erkenning van de mantelzorger en de toekenning van sociale rechten aan de 

mantelzorger,  B.S. 25 juni 2020; 
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Besluit van de Vlaamse regering van 10 april 2020 in verband met het sectoraal akkoord 2020 

voor de lokale en provinciale besturen; 

Omzendbrief KB/ABB 2020/2 in verband met het sectoraal akkoord 2020 voor de lokale en 

provinciale besturen; 

Feiten 

het gemeentebestuur wil bestaand personeel 4 ipv 2 jaren anciënniteit in privé-sector of als 

zelfstandige meegeven en bij aanwervingen relevante ervaring in privé-sector of als 

zelfstandige honoreren tot 12 jaar; 

in uitvoering van het sectoraal akkoord en ter verhoging van de koopkracht krijgt het 

personeel jaarlijks verhoudingsgewijs de prestatiebreuk ecocheques ter waarde van 200 euro; 

er wordt naar analogie van het verlof voor pleegzorg voor contractuelen een dienstvrijstelling 

ingeschreven voor vastbenoemden; 

de nieuwe wetgeving rond mantelzorg moet geïmplementeerd worden; 

Adviezen 

het onderhandelingscomité met vakbond van 14 december 2020; 

Tussenkomsten 

raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt van waar het initiatief komt om de meeneembaarheid van 

dienstjaren uit de privé-sector op te trekken; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) geeft aan dat dit een initiatief van de 

gemeente Merksplas is om de ongelijkheid voor een stuk weg te werken met de totale 

meeneembaarheid van dienstjaren uit de openbare sector. Geleidelijk aan wil het bestuur deze 

kloof dichten. Wegens budgettaire redenen kan dit niet ineens helemaal worden gelijkgesteld; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

De rechtspositieregeling te wijzigen in volgende zin: 

 

wijziging  

Art. 184. Bij een nieuwe aanwerving wordt beroepservaring in de privésector of als 

zelfstandige voor twaalf jaren in aanmerking genomen voor de toekenning van periodieke 

salarisverhogingen op voorwaarde dat deze relevant is voor de uitoefening van de functie. 

De relevantie van de beroepservaring wordt beoordeeld door de (adjunct) algemeen directeur 

op basis van een vergelijking van die ervaring met de voorwaarden en met het functieprofiel 

voor de functie waarin het personeelslid aangesteld wordt. 

Desalniettemin kan elk huidig personeelslid ambtshalve alvast al vier jaar beroepservaring in 

de privésector of als zelfstandige  meenemen voor de toekenning van periodieke 

salarisverhogingen. 

Het personeelslid levert zelf de bewijsstukken van de beroepservaring. 

De geldelijke anciënniteit die op die manier verkregen wordt, blijft behouden voor het verdere 

verloop van de loopbaan. 

  

toevoeging 

Art. 243 bis. Het personeelslid heeft voor elk jaar vanaf 2020 verhoudingsgewijs de prestaties 

of gelijkgestelde periodes (inbegrepen tijdelijke werkloosheid) en verhoudingsgewijs de 

prestatiebreuk recht op ecocheques ten belope van 200 euro. De ecocheques worden per 

kalenderjaar eenmaal uitgekeerd in de loop van de maand januari volgend op de 

referteperiode. Het personeelslid geniet van het voordeel van ecocheques in elektronische 

vorm. De ecocheques zijn 24 maanden geldig. Ze mogen slechts worden aangewend voor de 

aankoop van producten en diensten met een ecologisch karakter die zijn opgenomen in de lijst 

bij cao nr. 98 van 20 februari 2009. 

Tewerkgestelden in het kader van art. 60§7 krijgen eveneens ecocheques maar jobstudenten 

worden uitgesloten. 

 

toevoeging 

Art. 319bis. Het personeelslid dat is aangesteld als pleegouder door de jeugdrechtbank of een 

door de gemeenschap erkende dienst voor pleegzorg heeft recht om van het werk afwezig te 

zijn voor de vervulling van verplichtingen en opdrachten of om het hoofd te bieden aan 
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situaties die voortvloeien uit de plaatsing in zijn/haar gezin van één of meerdere personen die 

in het kader van pleegzorg aan hem/haar zijn toevertrouwd. De duur van de afwezigheid mag 

zes dagen per jaar niet overschrijden. Indien het pleeggezin bestaat uit twee personeelsleden 

die beiden aangesteld zijn als pleegouder, dienen deze dagen onder hen te worden verdeeld. 

 

toevoeging 

Art. 301 quinquies. Verlof voor mantelzorg kan worden opgenomen volgens de modaliteiten 

voorzien in de wetgeving: 

  

 Wet van 17 mei 2019 tot erkenning van de mantelzorgers, B.S. 2 juli 2019. 

 Herstelwet van 22 januari 1985 houdende sociale bepalingen, artikelen 100ter en 

102ter. 

 Koninklijk besluit van 16 juni 2020 tot uitvoering van de wet van 12 mei 2014 

betreffende de erkenning van de mantelzorger en de toekenning van sociale rechten 

aan de mantelzorger,  B.S. 25 juni 2020. 

14. Personeel. Wijziging arbeidsreglement. Goedkeuring. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

het Besluit van de Vlaamse Regering van 7 december 2007 houdende de minimale 

voorwaarden voor de personeelsformatie, de rechtspositieregeling en het mandaatstelsel van 

het gemeentepersoneel en het provinciepersoneel en houdende enkele bepalingen betreffende 

de rechtspositie van de secretaris en de ontvanger van de openbare centra voor 

maatschappelijk welzijn en latere wijzigingen; 

de richtlijn 91/533/EEG van de Raad van de Europese Unie van 14 oktober 1991 betreffende 

de verplichting van de werkgever de werknemer te informeren over de voorwaarden die op zijn 

arbeidsovereenkomst of -verhouding van toepassing zijn; 

de wet van 18 december 2002 tot wijziging van de wet van 8 april 1965 tot instelling van de 

arbeidsreglementen die bovenvermelde richtlijn omzet in Belgisch recht voor de volledige 

publieke sector; 

de Wet van 28 februari 2014 betreffende het welzijn van de werknemers bij de uitvoering van 

hun werk wat de preventie van psychosociale risico’s op het werk betreft, waaronder 

inzonderheid geweld pesterijen en ongewenst seksueel gedrag op het werk, B.S. 28 april 

2014; 

Koninklijk besluit van 10 april 2014 betreffende de preventie van psychosociale risico’s op 

het werk, B.S. 28 april 2014; 

Feiten 

het arbeidsreglement voor personeel van gemeente en OCMW Merksplas; 

het thuiswerken, opgelegd door de maatregelen ter beteugeling van het coronavirus, ook 

faciliteren in de gewone werking van het bestuur, onder bepaalde voorwaarden; 

Adviezen 

het onderhandelingscomité van 14 december 2020; 

Tussenkomsten 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt verduidelijking bij thuiswerk geen fietsvergoeding 

vanaf heden; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) legt uit dat er geen fietsvergoeding wordt 

toegekend bij thuiswerk wegens geen verplaatsing; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

art. 1- Het arbeidsreglement voor personeel van gemeente en OCMW Merksplas te wijzigen 

met ingang van heden door opname afstandswerken en aanvulling met: 

  

Artikel 4 bis - ‘WERKEN OP AFSTAND’ 

  

§1. Toepassingsgebied 

Deze aanvulling bij het arbeidsreglement van het lokaal bestuur Merksplas is van toepassing 

voor volgende functies: 
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-      OCMW: Personeelsleden van de administratieve, juridische en sociale diensten (dus niet 

voor de technisch beambten thuishulp en schoonmaak, technische dienst, strijkatelier en 

maaltijdbedeling) 

  

-      GEMEENTE: administratieve functies 

  

§ 2. Definitie 

Deze aanvulling beoogt afspraken te maken over het ‘werken op afstand’. 

Onder ‘werken op afstand’ wordt verstaan: een vorm van organisatie en/of uitvoering van het 

werk waarin, met gebruikmaking van informatietechnologie, in het kader van een 

arbeidsovereenkomst, werkzaamheden die ook op de standplaats van het personeelslid kunnen 

worden uitgevoerd, op regelmatige basis of incidenteel buiten die standplaats worden 

uitgevoerd. 

  

§ 3. Standplaats 

Het personeelslid heeft een standplaats (hoofdvestiging), waar hij/zij in hoofdzaak 

tewerkgesteld is. 

Daarnaast kan het personeelslid in principe, er zelf voor kiezen om op een bepaalde dag ‘op 

afstand te werken’: van thuis uit of ergens anders. 

  

§ 4. Welke personeelsleden 

Een personeelslid dat voltijds werkt, kan maximaal 1 volle dag of 2 halve dagen per week op 

afstand werken. 

Voor deeltijdse personeelsleden kan ‘werken op afstand’ ook, maar beperkt tot: 

100% - 80%:          1 volle dag of 2 halve dagen per week 

79% - 50%:          1 halve dag per week 

Minder dan 50%:     geen werken op afstand mogelijk (wel incidenteel) 

  

§ 5. Modaliteiten 

1)    ‘afstandswerken’ kan enkel op vrijwillige basis en mits de leidinggevende zijn akkoord 

over de planning van deze dagen geeft. De continuïteit van de dienstverlening primeert. 

2)    In samenspraak met de leidinggevende, kunnen lange-termijnafspraken gemaakt worden 

over eventuele vaste dagen ‘afstandswerken’. Deze kunnen altijd herzien of herroepen worden 

door leidinggevende of personeelslid. De werknemer kan geen structureel ‘afstandswerken’ 

afdwingen. 

3)    Er is geen overdraagbaarheid naar een volgende week mogelijk (bijv. indien in een 

bepaalde week geen ‘afstandswerken’ mogelijk was, kan dit recht niet naar één van de 

volgende weken worden overgedragen). 

4)    De leidinggevende en het personeelslid maken duidelijke afspraken over de uit te voeren 

taken. 

5)    Het personeelslid dat op afstand werkt, doet zijn normaal aantal uren op de tijdstippen 

voorzien in het arbeidsreglement en vult hiertoe consequent en gedisciplineerd zijn 

elektronische agenda in. 

De uren vermeld in de elektronische agenda worden weerhouden als tijdsregistratie. 

6)    Bij thuiswerk is het presteren van overuren niet toegestaan. 

7)    Het personeelslid is bereikbaar conform de uren en tijdstippen opgegeven in de 

elektronische agenda, tenzij hij hierover andere afspraken maakt met zijn leidinggevende. 

8)    Het personeelslid is met een laptop van het lokaal bestuur Merksplas ingelogd op het 

netwerk van het lokaal bestuur Merksplas, en is bereikbaar via de gangbare tools van het 

lokaal bestuur Merksplas (outlook, doorschakeling telefoon, …) 

9)    Thuiswerk geeft geen aanleiding tot bijkomende onkostenvergoedingen. 

10) Het personeelslid dat van thuis uit werkt, waakt er over dat de voor hem beschikbare 

vertrouwelijke gegevens, het netwerk en eventueel documenten vertrouwelijk behandeld 

worden. 

11) Het personeelslid dat van thuis uit werkt, blijft gedekt door de 

arbeidsongevallenverzekering van het lokaal bestuur Merksplas. 

12) Het personeelslid dat van thuis uit werkt, is er toe gehouden toegang tot zijn woning te 

verlenen aan de bevoegde interne preventiediensten. 
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§ 6. Fietsvergoeding of enige andere woon-werkvergoeding. 

Indien het personeelslid vrijwillig op afstand werkt, ontvangt hij hiervoor geen fietsvergoeding 

of enige andere woon-werkvergoeding. 

  

§ 7. Looptijd en evaluatie 

Deze regeling gaat in met ingang vanaf heden en dit voor onbepaalde duurtijd. Indien de 

resultaten niet conform de verwachtingen zijn, wordt de mogelijkheid van ‘werken of afstand’ 

herbekeken. 

  

  

art. 2- Dit gewijzigd arbeidsreglement over te maken aan Toezicht Sociale Wetten, 2300 

Turnhout, Warandestraat 49, en aan alle personeelsleden ter kennis te brengen. 

Sport 

15. Sportregio Noorderkempen ILV. Werkingsverslag 2019. Kennisname. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

het gemeenteraadsbesluit van 23 december 2004 houdende de goedkeuring van de 

overeenkomst betreffende de oprichting van de Interlokale Vereniging 'Sportregio 

Noorderkempen'; 

het gemeenteraadsbesluit van 16 december 2019 houdende de goedkeuring van de 

vernieuwde overeenkomst van de Interlokale Vereniging 'Sportregio Noorderkempen'; 

Feiten 

jaarlijks worden het werkingsverslag en de jaarrekening van het voorbije jaar voorgelegd aan 

de 12 gemeentebesturen die deel uitmaken van de Interlokale Vereniging 'Sportregio 

Noorderkempen'; 

voorliggend werkingsverslag en jaarrekening 2019; 

Tussenkomsten 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt of het wel degelijk om het verslag van 2019 gaat; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt bevestigend; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt welke de plannen zijn met de winst van bijna 100.000 euro; 

schepen Kris Govers (Leefbaar) antwoordt dat er een masterplan voor de 12 gemeenten zal 

ontwikkeld worden om de behoefte aan sportterreinen en sporthallen in kaart te brengen voor 

samenwerking; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt waarom we al dan niet deelnemen aan de werkgroepen 

waarnaar verwezen wordt op pagina 8; 

schepen Kris Govers (Leefbaar) verwijst naar de sportfunctionaris; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) betreurt dat het sportradentreffen niet is doorgegaan en vraagt of 

er veel deelnemers zijn vanuit de gemeente Merksplas aan de activiteiten die door de 

sportregio worden georganiseerd; 

schepen Kris Govers (Leefbaar) antwoordt dat dit grotendeels afhankelijk is van de soort 

activiteit; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vindt het spijtig dat de opleiding sexueel overschrijdend gedrag 

niet is doorgegaan nu dit thema brandend actueel is; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt naar de visie voor de toekomst; 

schepen Kris Govers (Leefbaar) verwijst naar de opkomst van satelietclubs en benadrukt de 

samenwerking (masterplan); 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

De gemeenteraad neemt kennis van het voorliggende werkingsverslag en jaarrekening 2019 

van de Interlokale Vereniging 'Sportregio Noorderkempen'. 

Afschrift 

'Sportregio Noorderkempen', Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 
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Patrimonium 

16. Lastvoorwaarden jachtrecht gemeentelijke gronden 2021-2027. Goedkeuring. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Feiten 

de verpachting van het jachtrecht op gemeente-eigendommen neemt op 31 augustus 2021 

een einde neemt en dat er derhalve aanleiding toe bestaat om dit jachtrecht opnieuw te 

verpachten; 

Tussenkomsten 

raadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt of er een reden of noodzaak is om de jacht op deze 

terreinen te organiseren. Is er overlast, vraatschade aan landbouw of natuur, of is het enkel 

om een traditie in stand te houden; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) verwijst naar de traditie van wildbeheer en 

benadrukt dat vele andere gronden van de gemeente jachtvrij worden gehouden en de 

discussie over de zin of onzin van de jacht eigenlijk op een ander bestuursniveau dient 

gevoerd te worden; 

schepen Raf Verheyen (Leefbaar) vult aan dat ook het Agentschap Natuur en Bos op zijn 

gronden de jacht verpacht om schade van reeën en everzwijnen tegen te gaan; 

Besluit Met 17 stemmen voor (Frank Wilrycx, Kris Govers, Monique Quirynen, Raf Verheyen, 

Leen Kerremans, Annie Verheyen, Jef Van Accom, Kris Luyckx, Tine Van der Vloet, Evelien 

Willems, Josée Van Aert, Boris Kersemans, Koen Staes, Nele Daems, Jan Quirijnen, Luc 

Holthof, Ann Wouters), 2 stemmen tegen (Jef Schoofs, Jan De Bie) 

art. 1- Het jachtrecht strekt zich uit op de gronden die aan de gemeente toebehoren, gelegen 

in de gemeente Merksplas en verdeeld in 2 loten zoals hierna omschreven. 

  

art. 2- De verpachting zal geschieden voor een termijn van 6 (zes) jaar, ingaande op 1 

september 2021 en eindigend op 30 juni 2027. Zowel het gemeentebestuur als de huurder 

hebben het recht om vanaf het derde jaar het pachtrecht op te zeggen bij aangetekend 

schrijven te richten aan de andere partij, uiterlijk drie maanden voor de jaarlijkse vervaldag. 

  

art. 3- De verpachting zal geschieden bij opbod en bij aangetekende schriftelijke inschrijving, 

te richten aan het College van Burgemeester en Schepenen van en te 2330 Merksplas. In de 

biedingen zullen de prijzen per lot afzonderlijk vermeld worden. Samenvoeging van de loten is 

niet toegestaan. 

  

art. 4- De zittende jager en een wildbeheerseenheid, zoals bedoeld in artikel 12 van het 

jachtdecreet van 24 juli 1991, hebben het recht een hoger bod te doen, voor zover zij hebben 

deelgenomen aan de aanbesteding. 

Het jachtrecht zal worden toegekend aan de hoogstbiedende zo dit hoger bod, gedaan binnen 

de 10 dagen volgend op de aanbesteding, meer dan één tiende hoger ligt dan bij de openbare 

aanbesteding verkregen prijs. 

Bij gelijk hoger bod geniet de zittende jager voorkeur zo hij geen inbreuk heeft gepleegd op 

vroegere verpachtingsvoorwaarden. Bij onvoldoende bod behoudt de gemeente het recht om 

niet toe te wijzen. 

  

art. 5- De pachtprijs zal jaarlijks voor 1 september, voorafgaand aan het pachtjaar, betaald 

worden. Indien de pachtprijs niet binnen de maand na de vervaldag betaald is, vervalt alle 

recht van de pachter, zelfs zonder verwittiging. 

  

art. 6-  De pachtprijs wordt jaarlijks aangepast op basis van de schommelingen van de index 

der consumptieprijzen (gezondheidsindex). 

Als referentie-index geldt het indexcijfer van de maand september 2021. 
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art. 7- Onmiddellijk na de toewijzing van de verpachting zullen de pachters de verschuldigde 

pachtprijs, eenmalig vermeerderd met 20% van de pachtprijs betalen voor het dekken van de 

zegel-, registratie-, aankondigings- en andere kosten. 

  

art. 8- Bij vermeerdering of vermindering van de te bejagen oppervlakte (door aankoop, 

verkoop of ruiling van gemeentegronden) zal de pachtprijs in evenredigheid verhoogd of 

verlaagd worden. 

  

art. 9- De pachters zullen, tot uitbetaling van de pachtprijs en naleving van de tegenwoordige 

voorwaarden, een gegoede borg stellen. Het staat de gemeente vrij de voorgestelde borg te 

aanvaarden of te weigeren. 

  

art.10- De pachters zullen de jachtwetgeving naleven en kunnen geen bezwaren indienen 

onder het voorwendsel dat een jachtverlof zou geweigerd zijn. 

            

art. 11- Ingevolge de gewijzigde jachtwetgeving zal de WBE in het kader van de 

erkenningsaanvraag een faunabeheerplan opstellen.  Na goedkeuring door het ANB bezorgt de 

WBE een kopie van het faunabeheerplan aan de gemeente. 

  

art. 12- Grofwildjacht kan uitsluitend gebeuren vanaf een hoogzit.  Hoogzitten worden 

aangeduid op een kaart en ter goedkeuring voorgelegd aan het College van Burgemeester en 

Schepenen, die de hoogzitten eventueel in aantal kan beperken. 

            Bij aanwezigheid van het everzwijn volgt er jaarlijks verplicht overleg op niveau van 

de faunabeheerzone en het WBE-werkingsgebied.  

            De organisator van een drukjacht of drijfjacht op grofwild houdt zich aan de 

maatregelen zoals voorzien in de vigerende jachtwetgeving. 

  

art.13- Enkel beëdigde wachters mogen belast worden met de bewaking van de jacht. De 

aanduiding van deze wachters is onderworpen aan de voorafgaande goedkeuring door het 

gemeentebestuur. 

  

art.14- De pachters zullen burgerlijk verantwoordelijk zijn voor de wachters die zij aanstellen, 

evenals voor alle personen aan wie zij toelating geven om te jagen op de door hen gepachte 

jacht. 

  

art.15- De pachters zullen het jachtrecht, voor een deel of het geheel van het jachtlot, niet 

voort- noch onderverhuren, noch opsplitsen zonder schriftelijke uitdrukkelijke machtiging van 

het gemeentebestuur, op straf van verbreking van de pacht.  Voor de goede werking van de 

plaatselijke WBE Merksplas wordt aan deze WBE wel de mogelijkheid geboden om het 

jachtrecht voort- of onder te verhuren aan haar leden. 

  

art.16- Het gemeentebestuur behoudt zich het recht voor om op de gronden waarvan het 

jachtrecht verpacht is, gedurende de ganse pachtperiode wegen en/of wandelwegen aan te 

leggen en gebouwen op te richten, zonder dat hiervoor enige vergoeding of vermindering van 

de pachtprijs aan de pachter zal verschuldigd zijn. 

  

art.17- Het gemeentebestuur behoudt zich het recht voor om op de gronden waarvan het 

jachtrecht verpacht is, alle bosbeheersmaatregelen uit te voeren, ontginningen of beplantingen 

te doen of te laten doen, te laten dunnen in de bossen en verkopingen van hout en strooisel te 

houden, zonder dat hiervoor enige vergoeding of vermindering van de pachtprijs aan de 

pachter zal verschuldigd zijn. 

  

art.18- Het gemeentebestuur behoudt zich het recht voor om op de gronden waarvan het 

jachtrecht verpacht is, gelijk welke wetenschappelijke, technische, culturele of sportieve 

activiteiten toe te staan, zonder dat hiervoor enige vergoeding of vermindering van de 

pachtprijs aan de pachter zal verschuldigd zijn. De pachter mag geen enkele handeling stellen 

die de uitoefening van die activiteiten zou hinderen. 
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art.19- De beoefening van de jacht mag onder geen beding het vrije verkeer belemmeren van 

wandelaars, fietsers, ruiters of voertuigen op de wegen of de gedeelten van wegen waar hun 

aanwezigheid door het gemeentebestuur wordt geduld, welke ook de redenen daarvan zijn.  

De pachter is aansprakelijk voor eventuele ongevallen, aan deze personen overkomen 

ingevolge de jacht. 

  

art.20- De gebruikers van het bos of  bosgedeelten zullen door aangepaste 

waarschuwingsborden op de hoogte gebracht worden van alle jachtvormen met het geweer. 

De borden zullen ten laatste één dag voor de jachtdag door de pachter geplaatst worden op de 

invalswegen naar de zone waarbinnen de jacht met het geweer zal plaatsvinden.  Verwijdering 

van de borden gebeurt ten laatste één uur na stopzetting van de jacht met het geweer. 

            Het te gebruiken bord is te downloaden op de website van 

ANB:             http://www.natuurenbos.be/~/media/Images/Thema/Wildbeheer/jacht%20bordj

e% 

            20waarschuwing.pdf (gele bord). 

  

art.21- Zonder uitdrukkelijke schriftelijke machtiging van het gemeentebestuur mag de 

pachter geen enkel bord (andere dan bedoeld in art. 20), afsluiting of andere tijdelijke of 

blijvende constructie plaatsen op de gepachte gronden of in de onmiddellijke omgeving ervan. 

             

art.22- 

§1. De pachter zal de jachtterreinen steeds in hun oorspronkelijke staat houden of herstellen 

na elke jachtactiviteit. 

§2. De jagers zijn verplicht alle lege patroonhulzen mee te nemen. 

§3. Het gemeentebestuur kan gedurende de ganse pachtperiode, na schriftelijke 

ingebrekestelling, de kosten voor herstel- of opruimingswerken van alle materialen, vreemd 

aan het terrein, verhalen op de nalatige pachter. 

  

art.23- Na schriftelijke ingebrekestelling kan niet-naleving van deze lastvoorwaarden de 

eenzijdige en onmiddellijke opzegging van de pacht door het gemeentebestuur tot gevolg 

hebben. 

  

art.24- Alle taksen, heffingen en belastingen van om het even welke aard (inbegrepen de 

roerende voorheffing op de pachtsom) vallen ten laste van de pachter. 

  

art.25- De verpachting zal slechts uitwerking hebben na definitieve toewijzing door het College 

van Burgemeester en Schepenen. Lotnummers 1a en 1b vormen samen 1 lot, lotnummers 2a 

en 2b vormen samen 1 lot. 

  

Loten + omschrijving 

lotnummer geschatte 

oppervlakte                       

omschrijving 

1a 
13,86 ha bossen grens Wortel - Heikant 

1b 
31,04 ha bossen Heikant - Strikkense bossen 

2a 
9,77 ha landbouwgronden Koekhoven 

2b 
44,37 ha landbouwgronden en bossen Bosstraat 

  

art.26-  Om veiligheidsredenen wordt op lot 1a geen enkel vorm van jacht met het geweer 

toegelaten, er kan uitsluitend worden gejaagd met de roofvogel. 

  

http://www.natuurenbos.be/~/media/Images/Thema/Wildbeheer/jacht%20bordje%25
http://www.natuurenbos.be/~/media/Images/Thema/Wildbeheer/jacht%20bordje%25
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Toegevoegde agendapunten 

17. Streaming en opname van de gemeenteraad ook in de toekomst door de aankoop 

van een goede technische installatie. 

Wetgeving 

artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Feiten 

De corona pandemie heeft ons allen gedwongen om waar de omstandigheden het toelaten 

online te werken. Digitaal vergaderen is het nieuwe normaal geworden en heeft ons ook de 

voordelen doen ervaren. 

Dat er reeds enkele gemeenteraden, commissies, werkgroepen en adviesraden digitaal hebben 

plaatsgevonden, toont dat het mogelijk is en efficiënt werkt. Anderzijds hebben we gemerkt 

dat er ook tekortkomingen waren die duidelijk maken dat er nood is aan een degelijke 

technische installatie om professioneel ‘streaming en recording’ waar te maken. 

Het gaat immers niet alleen om het opzetten van een ‘live-vergadering’,  maar idealiter 

koppelen we daar ook aan het opnemen en nadien delen van de inhoud ervan. 

Deze nieuwe infrastructuur kan worden gebruikt  zowel  nu bij het digitaal vergaderen als later 

ook terug bij  het fysiek vergaderen van gemeenteraden, commissies, werkgroepen en 

adviesraden om deze te ondersteunen. In de raadzaal zou het probleem van de slechte 

verstaanbaarheid zowel voor de raadsleden zelf als voor het publiek  en de pers daarmee 

mogelijks ook opgelost zijn. 

Om die reden vragen we aan het bestuur om een installatie (apparatuur, toebehoren, 

software, service) aan te kopen waarmee het mogelijk is om: 

-vergaderingen met beeld, geluid en presentatiemogelijkheden te beheren en op te nemen 

-vergaderingen met beeld, geluid en presentatiemogelijkheden live te streamen 

-opgenomen vergaderingen te distribueren 

  

STELT VOOR: 

1. De gemeentelijke IT dienst in overleg met de communicatie ambtenaar de opdracht te 

geven om de markt te verkennen met het oog op het aanschaffen van een 

professionele installatie waarmee digitale en fysieke vergaderingen van raden en 

werkgroepen kunnen worden opgezet en gestreamd. 

 

2. Het schepencollege op basis hiervan overgaat om een installatie aan te schaffen 

Motieven 

het toenemende belang van digitaal vergaderen 

het toenemend belang om belangrijke informatie live te streamen 

de kwaliteit en beperkte mogelijkheden van het huidige geluidssysteem;  

Tussenkomsten 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) herinnert dat deze vraag in het verleden ook 

is gesteld. Het is niet wenselijk dat de discussie in adviesraden wordt vastgelegd en verspreid. 

Deze mensen moeten vrijuit kunnen spreken. Het is nu al moeilijk om mensen te mobiliseren. 

Hopelijk kunnen de vergaderingen snel terug fysiek doorgaan zodat de mensen elkaar terug in 

de ogen kunnen kijken. Voor de gemeenteraad kunnen we de geluidsinstallatie laten nakijken. 

We willen de raadzaal ook niet uitrusten met diverse installaties om het ceremoniële niet te 

hypothekeren; 

raadslid Jef Schoofs (Groen) sluit zich aan bij de vraag om een beeldscherm en een goede 

geluidsinstallatie aan te brengen in de raadzaal; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) wijst er op dat er veel meer toeschouwers de gemeenteraad 

digitaal volgen in vergelijking met het publiek van een fysieke vergadering. Een streaming 

komt het democratisch proces en de transparantie ten goede zodat meer mensen een 

onderwerp of een gedeelte van de raad van thuis uit kunnen volgen; 

Besluit Met 4 stemmen voor (Jef Schoofs, Tine Van der Vloet, Jan De Bie, Luc Holthof), 15 

stemmen tegen (Frank Wilrycx, Kris Govers, Monique Quirynen, Raf Verheyen, Leen 
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Kerremans, Annie Verheyen, Jef Van Accom, Kris Luyckx, Evelien Willems, Josée Van Aert, 

Boris Kersemans, Koen Staes, Nele Daems, Jan Quirijnen, Ann Wouters) 

dit agendapunt wordt verworpen 

 

18. Steun de horeca en maak kans op een cadeaubon! 

Wetgeving 

artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Feiten 

De horeca heeft het hard te verduren omdat zij de deuren al een hele tijd hebben moeten 

sluiten. Ook hier in onze gemeente is dat zo. Men heeft tot op heden ook nog geen perspectief 

om weer open te gaan. 

Daarom is het belangrijk om hen een hart onder de riem steken. 

We zouden graag een spaaractie  willen voorstellen die uitgerold kan worden door de 

gemeente. 

Er zou een spaarkaart kunnen komen die bruikbaar is in alle horeca zaken die werken met take 

away. Per aankoopschijf van 10 euro  kan men een sticker ontvangen en bij een volle kaart 

van bv 10 stickers kan deze worden ingediend bij het gemeentehuis. De gemeente trekt uit al 

de volle kaarten een paar keer enkele gelukkige winnaars die een cadeaubon kunnen winnen 

die dan weer kan gebruikt worden in de horecazaken die mee doen met deze actie. 

Op deze manier ondersteunt de gemeente de lokale horeca: door en voor de lokale horeca. 

De gemeente zorgt voor de kaarten, de stickers, een deelnamelijst, de communicatie en 

enkele geldbonnen als prijs. We denken dat deze actie financieel en logistiek haalbaar is. 

Voorstel tot beslissing: 

- De gemeente bekijkt samen met verschillende diensten dit voorstel zodat er snel vorm 

kan  gegeven worden aan deze actie . 

- De gemeente neemt contact op met al de horeca zaken om te polsen of zij willen mee doen 

met deze actie. Deze worden dan duidelijk weergegeven in een lijst van deelnemende zaken. 

- De gemeente maakt logistiek alles in orde en rolt deze actie zo snel als mogelijk uit met de 

nodige communicatie. 

- De gemeente stelt een reglement op waar alles over de actie duidelijk in vermeld staat. 

Motieven 

de horeca die zwaar getroffen is door de Coronacrisis 

de gemeente die grote voorstander is van het lokaal kopen 

de gemeente die de horeca wil blijven ondersteunen door deze actie 

Tussenkomsten 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) vindt dit geen goed signaal om voor één 

deel van één sector een tombola te organiseren. Waarom wordt de hulp aan zelfstandigen niet 

breder gezien. De gemeente ondersteunt liever de acties van UNIZO of VOKA. Het is niet 

wenselijk om één sector (take away) er uit te halen om te steunen. Alle zelfstandigen kunnen 

promotie voeren op de corona-website. De genodigden voor de nieuwjaarsreceptie hebben 

allemaal een spetsersbon gekregen. De gemeente verzorgt trouwens sinds jaar en dag de 

administratie van de spetsersbonnen; 

Besluit Met 2 stemmen voor (Tine Van der Vloet, Luc Holthof), 15 stemmen tegen (Frank 

Wilrycx, Kris Govers, Monique Quirynen, Raf Verheyen, Leen Kerremans, Annie Verheyen, Jef 

Van Accom, Kris Luyckx, Evelien Willems, Josée Van Aert, Boris Kersemans, Koen Staes, Nele 

Daems, Jan Quirijnen, Ann Wouters), 2 onthoudingen (Jef Schoofs, Jan De Bie) 

Dit agendapunt wordt verworpen. 
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Rondvraag 

19. Rondvraag. 

Wetgeving 

Ingevolge artikel 31 van het decreet lokaal bestuur en artikel 11 van het huishoudelijk 

reglement van de gemeenteraad wordt aan de raadsleden de mogelijkheid geboden aan het 

schepencollege vragen te stellen. 

Tussenkomsten 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) geeft een overzicht van de stand van zaken 

met betrekking tot het corona-virus: 

Intussen zijn de feestdagen achter de rug. Kerstvakantie is voorbij. De vakantiegangers, 

maar ook de buitenlandse werkkrachten, die naar huis geweest zijn, zijn terug. De winkels 

zijn terug open. 

En de cijfers in onze gemeente blijven relatief goed. We hebben ook gemerkt dat de 

mensen zich goed aan de regels hebben gehouden en dat de feestdagen rustig verlopen 

zijn, met maar enkele tussenkomsten van de politie. U hebt misschien in de krant gelezen 

dat er in Merksplas van oud op nieuw 17 pv’s werden uitgeschreven, wat enorm veel is in 

vergelijking met andere gemeentes. Het betrof hier echter een controle met een anonieme 

wagen voor doorgaand verkeer in Merksplas. Ds mensen die met de wagen door 

Merksplas kwamen na de avondklok. Het waren dus geen feestende Spetsers. 

We moeten wel alert blijven. Testen en contacttracen zijn belangrijk. Tot vorige week 

werden door een vrijwilliger en een personeelslid van het OCMW de positieve gevallen 

opgebeld met uitleg over de quarantaine en dergelijke. Vanaf nu is de ELZ ingeschakeld 

om zowel de index-patiënten als de hoogrisico-contacten op te bellen. Zij geven dan 

toelichting bij de isolatie of quarantaine en zorgen voor de bronopsporing en 

contacttracing. Vanaf vandaag is de quarantaine strategie aangepast. Tot vandaag moest 

iemand die positief testte 7 dagen in isolatie. Bij een negatieve test op de 7e dag was zijn 

isolatie afgelopen. Een hoog-risico-contact echter moest 10 dagen in quarantaine. Hij 

moet getest worden op de 1e en de 7e dag en moet, ook bij een 2e negatieve test toch zijn 

10 dagen in quarantaine. Vanaf vandaag moet ook de besmette persoon 10 dagen (en dus 

geen 7) in isolatie blijven. Mensen die uit een rode zone terugkomen worden als hoog-

risico aanzien. 

De controletoren stuurt ook dagelijks de info over de quarantaines door naar de 

gemeente. Dit kan gebruikt worden voor de handhaving (controle op de effectieve 

quarantaine) of om deze mensen hulp te bieden. Dit gebeurt i.s.m. OCMW en politie. 

Naast testen, tracen, quarantaine is natuurlijk voor al de vaccinatie het beste middel 

tegen het virus. 

Intussen zijn zowel de bewoners (14/1) als het personeel (22/1) van het 

woonzorgcentrum ’t Binnenhof gevaccineerd. Nu nog even wachten op de 2e vaccinatie en 

dan is er toch een belangrijke en kwetsbare groep gevaccineerd. 

Verder wordt er volop gewerkt aan het vaccinatiecentrum in Weelde Statie, waar de 

mensen van Merksplas gevaccineerd moeten worden. Dit wordt opgezet door de ELZ. 

Naast Merksplas zullen ook de inwoners van Baarle-Hertog, Arendonk, Ravels, Rijkevorsel 

en Hoogstraten daar gevaccineerd worden. De andere gemeentes van de ELZ gaan naar 

de voormalige Philips-site in Turnhout. 

Er wordt hard gewerkt om alles tijdig klaar te krijgen. Al de knelpunten worden aangepakt 

met werkgroepen. 

 Vaccinatiecentrum: infrastructuur, logistiek, inrichting, ICT, .. 

 Medische werkgroep: procedure vaccinatie 

 Verpleegkundig personeel: rekrutering, planning, 
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 Communicatie: informeren en sensibiliseren. De oproep gebeurt door Vlaanderen. De 

mensen kunnen dan: ofwel bevestigen, ofwel afzeggen, ofwel verzetten. Er zal ook 

een callcentrum/info-lijn komen 

 Mobiliteit: bereikbaarheid van de vaccinatiecentra optimaliseren. Taxi’s, MMC, De Lijn, 

 Kwetsbare personen: drempels verlagen 

De voorlopige planning (afhankelijk van levering vaccins) is: 

Eerst de bewoners en personeel van de zorgwoningen en dan de zorgprofessionals in het 

ziekenhuis. Dit is momenteel lopende. Dan komen de eerstelijns professionals, de 

collectieve zorginstellingen (vb. Zwart Goor) en het niet zorg-personeel van het ziekenhuis 

aan de beurt. Vanaf 1 maart start dan de vaccinatie in de vaccinatiecentra. We zullen 

echter al zeker vanaf 15/2 operationeel zijn, voor het geval de timing vervroegd wordt. 

Eerst komen de 65-plussers en de risicopatiënten aan de beurt. Daarna is het aan de rest 

van de bevolking. 

Er zijn intussen al meer dan 1.000 vrijwilligers aangemeld. Dit gebeurt via de website 

www.elzkempenland.be. 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

Onze ELZ ( eerstelijnszone)  maakt ook werk van 2  vaccinatiecentra in de nabije 

toekomst. Onze inwoners moeten hiervoor naar Weelde. Kan u dit toelichten hoe dit gaat 

gaan in de praktijk? 

Wat met minder mobiele mensen die daar niet geraken? Hoe gaan jullie dit aanpakken? 

Wat men mensen die aan hun bed gekluisterd zijn en dus niet tot daar geraken , ook niet 

met behulp van een taxi of zo? Wordt hier gewerkt met mobiele teams? 

Hebben jullie een zicht op deze doelgroep? Hoe groot is die in Merksplas? 

Komt er een telefonische of digitale helpdesk voor mensen die vragen hebben hier in de 

gemeente? Zo ja , wie neemt deze taak op zich?  Hoe verloopt de communicatie hierover? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat er een callcentrum wordt 

opgericht om mensen te motiveren of te informeren. Sommigen zullen thuis gevaccineerd 

worden door de huisarts. Voor anderen zal er busvervoer of aangepast vervoer moeten 

voorzien worden. Zelf had de gemeente liefst een aparte vaccinatielijn ter plaatse via 

huisartsen georganiseerd voor de kwetsbaren. De Vlaamse overheid heeft deze optie niet 

weerhouden. In 2009 hebben we dit gedaan voor de Mexicaanse griep; 

raadslid Jan De Bie (Groen) verwijst naar de hogere besmettingen in Hoogstraten waar veel 

kinderen van Merksplas school lopen en vraagt of er overleg is geweest; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat de uitbraak daar in een sportclub is 

ontstaan en er overleg is geweest met de omliggende gemeenten in de intergemeentelijke 

veiligheidscel en overleg met de Eerstelijnszone, Agentschap Zorg en Gezondheid, scholen, 

IBO en CLB. Sinds 25 januari worden besmettingen in lagere school ook beschouwd als 

hoogrisicocontacten; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

Als we kijken naar het bindend sociaal objectief voor Merksplas , staan we al jaren in 

dezelfde groep nl 2a. Dit wil zeggen dat er wel plannen op tafel liggen om uiteindelijk het 

doel te bereiken, maar die plannen liggen daar al vele jaren. 

Kan u ons concreet eens meegeven wat de concrete, nabije plannen zijn, de stand van 

zaken van de lopende projecten om het doel te bereiken zodat we bij de volgende 

toetsing  in categorie 1 belanden. 

Kan u ons ook meegeven hoeveel huizen men hier verhuurt in samenwerking met 

het  sociaal verhuurkantoor?  En hoe kan u dit nog eventueel verbeteren in de nabije 

toekomst? 

schepen Monique Quirynen (Leefbaar) herinnert aan het feit dat deze procedures een lange 

doorlooptijd kennen. Lopende projecten: 

11 huurwoningen Kleirytse Driesen: bouwaanvraag wordt verwacht 

9 huurwoningen Prinsenstraat: bezig met afbraak   wordt in december opgeleverd 

Molendries:   ontwerp infrastructuur   voorjaar afgerond   bewonersvergadering 

Molenzijde: omgevingsonderzoek bezig door VMSW (noden en wensen, mix woningen, 

ontsluiting, ...) 

Zoete inval gebouw moet blijven volgens Onroerend Erfgoed maar indeling kan 

herbekeken worden (vb van 8 naar 5 tot 6 woningen) 

Het Sociaal VerhuurKantoor heeft met huis OCMW erbij nu 8 woningen in Merksplas. Vorig 

jaar heeft SVK een stop ingesteld voor interne reorganisatie; 

http://www.elzkempenland.be/
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raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

In het tijdschrift Lokaal uitgegeven door VVSG, konden we in het januari nummer lezen 

dat de gemeenten sommige snelheidsovertredingen kunnen sanctioneren vanaf 1 

februari.  Het gaat over het geven van GAS boetes voor beperkte 

snelheidsovertredingen. 

Wat is de visie van de gemeente hier over? Gaat men hier werk van maken? Gaat dit in de 

hele politiezone van kracht gaan? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de politie daar mee bezig is. 

Dit wordt ook besproken op de zonale veiligheidsraad. Er moet voldoende capaciteit zijn om 

alle snelheidsovertredingen tot 20 km/uur te veel in zone 30 en 50 te beteugelen met een 

GAS-boete; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

Er wordt vaak gezegd door het bestuur dat Merksplas een zorggemeente is. Nu met heel 

de situatie rond Covid-19 merken we toch wel dat mensen met heel wat vragen zitten, dat 

er heel wat eenzaamheid is bij de mensen, dat een babbeltje of wat hulp zeer erg wordt 

geapprecieerd. Vele gemeentes denken nu na wat ze met al deze informatie kunnen doen, 

hoe men hier mee verder aan de slag kunnen , ook na deze hele periode. Er zijn 

gemeentes die gaan werken met  bv zorgzame buurten  . Welke lessen trekken jullie uit 

deze hele periode? 

Schepen Leen Kerremans (Leefbaar) antwoordt dat het OCMW reeds voor COVID bezig was 

met het organiseren van buurtgerichte werking. Naar aanleiding van onderzoek 'Alleen 

overleven' hebben we een tentje aangekocht om naar de wijken te gaan en de seniorenkrant 

opgericht. De jubilarissen worden nog aangepast gevierd. Er is de welzijnslijn om contact te 

houden. We zijn ingestapt in het initiatief van RTV en zijn ook met een DJ rondgeweest; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt:  

Adviesraad Gecoro. Er is een negatief advies gegeven over een bouwproject vanuit de 

Gecoro . Maar deze wordt niet gevolgd door de gemeente. Kan u dat nog eens duiden? 

Wordt dit terug gekoppeld naar de adviesraad? Is dit niet demotiverend? 

raadslid Jef Schoofs (Groen) sluit zich aan: 

Het verslag van de Gecoro op 30/11/2020 was zeer lijvig. Het gebrek aan een degelijke 

visie kwam ook hier aan de oppervlakte, de adviesraad mist een kader waaraan ze hun 

adviezen kunnen aftoetsen. De ruimtelijk ordening verliest aan kwaliteit, per project wordt 

advies gevraagd maar het totale plaatje wordt niet bekeken. Wanneer wordt er werk 

gemaakt van een echt beleidsplan Ruimtelijke Ordening? 

Ook de timing waarop Gecoro wordt ingeschakeld is bijzonder pijnlijk. In december werd 

een adviesraad de dag zelf uitgesteld naar ‘s anderendaags. Woensdag 20 januari was er 

een adviesraad rond een project waarvan het onderzoek de volgende dag af liep. Gecoro 

krijgt steeds last minute kant en klare projecten voorgeschoteld. Hun input en 

alternatieven zijn dus eigenlijk overbodig. 

De Gecoro is vragende partij om vroeger betrokken te worden in het hele proces, om te 

komen tot een betere samenwerking. Zij hebben interesse en kennis op vlak van 

ruimtelijke ordening en willen samen met de administratie en het bestuur een ruimtelijk 

beleid ontwikkelen. Welke stappen gaat het bestuur hier ondernemen?  

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de adviesraad geen bindend 

advies uitbrengt en het college van burgemeester en schepenen daar gemotiveerd heeft van 

afgeweken. Het dossier voldeed aan alle criteria waarop al deze dossiers beoordeeld worden in 

het kader van de verdichting van het centrum: 2 meter achteruit, voldoende parkeerplaatsen, 

minimum oppervlakte appartement, winkelruimte gelijkvloers, verdieping hoger, ... Deze 

gecoro is nieuw. De vorige gecoro heeft mee het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan 

ontwikkeld met de verschillende ruimtelijke uitvoeringsplannen glastuinbouw, kolonie, wonen 

... Het RUP wonen werd goedgekeurd op de gemeenteraad van oktober 2016 en is nu volop in 

uitvoering. Soms is het niet mogelijk om met een RUP te werken aangezien de doorlooptijd 

zeer lang is en je wordt ingehaald door de projectaanvragen. Vandaar dat er i.v.m. de 

aanvragen in het centrum afspraken gemaakt zijn om iedere aanvrager op dezelfde manier te 

behandelen. Op een volgende gecoro zal deze visie en de aanpak van de andere RUP’s 

toegelicht worden. De dag uitstel van de gecoro van december kwam er omdat het juridisch 

advies van IOK pas ’s anderdaags voormiddag binnen kwam en dit essentiële informatie 

bevatte. De informatievergadering met de gecoro van januari was er niet in het kader van een 

openbaar onderzoek, maar als toelichting voor de verschillende raden; 
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raadslid Luc Holthof (N-VA) verwijst naar de principes die het vergunningenbeleid schragen 

maar vraagt zich af of er niet iets zo is als voortschrijdend inzicht. waarom doe je niet iets met 

de waardevolle ideeën die deze mensen aanreiken; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat er in dit geval geen redenen 

waren om af te wijken van de voorwaarden, die voor iedereen vastliggen; 

raadslid Jef Schoofs (Groen) benadrukt het belang dat de gecoro niet alleen per bouwproject 

geconsulteerd moet geconsulteerd worden maar ook vroegtijdig betrokken wordt bij de visie 

op het vergunningenbeleid; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) beaamt dit en denkt dat het nuttig is dat er 

een toelichting komt voor alle adviesraden aan het begin van elke nieuwe legislatuur; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt:  

Werken die worden uitgevoerd in de gemeente werden benoemd in de krant van 16 

januari. Men sprak over Koekhoven en de Bevrijdingsstraat en omgeving,  maar  we 

misten daar het fietspad op de Steenweg op Weelde. Wat is de stand van zaken 

hiervan? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de Vlaamse Dienst Vastgoed 

en IOK grondverwerving proberen de gronden te verwerven. Als alle gronden verworven zijn 

kan het aanbestedingsdossier in de markt gezet worden. De subsidies zowel voor riolering als 

fietspad zijn vastgelegd; 

raadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt: 

In het verslag van het schepencollege  lazen we dat men tevreden is over Ambaro en dat 

er een betaling heeft plaatsgevonden. Wat staat er in het PV opgemaakt door Arcadis aan 

opmerkingen over de werken uitgevoerd door Ambaro? 

schepen Kris Govers (Leefbaar) antwoordt dat de werken afgelopen zijn en er een PV van 

voorlopige aanvaarding is opgemaakt. Er worden nog wat zaken in orde gebracht. Na een 

periode van één jaar wordt dan overgegaan tot de definitieve aanvaarding. De bermen kunnen 

worden bijgewerkt als het goed weer wordt. Op bepaalde plaatsen dient de slemlaag van de 

fietssuggestiestrook nog worden bijgewerkt; 

raadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

De kandidaturen voor het hotel op de Kolonie moesten binnen zijn voor 5 januari 2021. 

Kan u ons een stand van zaken geven, hoeveel dossiers zijn er binnen gebracht? Hoe gaat 

dit nu verder en wat is daarbij de timing? 

raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

De open oproep naar kandidaten voor de concessie van het hotel in Merksplas-Kolonie 

werd afgesloten op dinsdag 5 januari 2021. Hoeveel kandidaturen zijn er?  Wat zijn de 

volgende stappen? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat dit een lopend dossier is en er 

dus niet veel over gezegd kan worden. Er is één bieding binnengekomen en we zullen met de 

bieder in gesprek gaan. Desnoods kan er een nieuwe oproep komen. De renovatiewerken aan 

het hotel vatten op 1 maart 2021 aan; 

raadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

In één van de jongste vergunningsaanvragen aan de Stwg op Beerse zien we naast een 

aantal nieuwe constructies ook heel wat regularisaties van (delen van) gebouwen en 

verhardingen. Hun vorige aanvraag lijkt ons echter nog niet zo lang geleden. Hoe kan het 

dat er op korte tijd zoveel te regulariseren valt? Is er dan totaal geen controle/ 

bouwtoezicht? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat er bij de uitvoering dikwijls 

kleine wijzigingen, vaak bij technische ruimtes, worden aangebracht die dan worden 

geregulariseerd bij een volgende omgevingsvergunningenaanvraag. Het is een sector in 

evolutie waarbij de best beschikbare technieken voortdurend wijzigen. Het feit dat ze 

regulariseerbaar zijn houdt ook in dat daar ook kan; 

raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

Aan de Spetter is het zebrapad amper zichtbaar. De helft van de strepen is verdwenen 

door herstellingen aan het wegdek. Kan er contact opgenomen worden zodat dit zeer snel 

opnieuw zichtbaar wordt? Daarbij aansluitend en in navolging van onze vraag ivm zone 30 

van vorige keer, lijkt het ons zeker niet fout om deze uit te breiden zodat De Spetter 

daarbinnen valt. Op deze manier verhogen we toch weer de veiligheid van onze kinderen. 

schepen Raf Verheyen (Leefbaar) geeft aan dat in 2019 de belijning nog werd vernieuwd. We 

hebben AWV gevraagd om het zebrapad opnieuw aan te brengen en ook accentverlichting; 
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burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat het doortrekken van de 

flexibele zone 30 aan schooluitgangen, afhankelijk van de schooluren, niet evident is; 

raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

Bij de verkaveling van de hoek aan de Jaak Mertensstraat werd een doorsteek gemaakt 

die het centrum vlotter bereikbaar maakt vanuit de Molenvloed. Deze wordt al goed 

gebruikt door onze Spetsers. De aansluiting op de Jaak Mertensstraat is echter niet 

optimaal  (slechte zichtbaarheid, geen oversteekplaats…). Kan deze situatie verbeterd 

worden? 

schepen Raf Verheyen (Leefbaar) antwoordt dat men bekijkt wat mogelijk is en de GAV zich 

daarover buigt. Een eventuele ingreep kan gesubsidieerd worden via het schoolvervoerplan; 

raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

Ook de situatie in de Pastoor Ceulemansstraat vraagt de nodige aandacht. De uitrit van de 

frituur komt uit op deze straat maar bestuurders hebben geen zicht op het voetpad waar 

ze uitkomen.  Ook deze situatie zou best eens bekeken worden, te meer omdat dit toch 

een omgeving is waar vaak kinderen worden opgehaald. 

schepen Raf Verheyen (Leefbaar) antwoordt dat de GAV bekijkt welke maatregelen kunnen 

genomen worden; 

raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

In de verslagen van CBS zagen we de briefwisseling van het Ministerie rond Mobiliteit. Men 

trekt in 2021 30 miljoen uit voor veiligere schoolroutes. 15 miljoen voor de aanpak van 

knelpunten op schoolroutes en gemeentewegen. Een lokaal bestuur kan tot 50% subsidie 

krijgen van de kostprijs. De andere 15 miljoen is voor kleine ingrepen en quickwins langs 

gewestwegen. Het gemeentebestuur kan voorstellen hiervoor indienen tot 15/02/2020.  

Gaat het bestuur voorstellen indienen? Welke? Is hiervoor ook al advies ingewonnen bij de 

GAV?  Wordt het schoolvervoersplan hier als basis gebruikt? 

schepen Raf Verheyen (Leefbaar) antwoordt dat het bestuur voorstellen gaat indienen. De GAV 

bekijkt die vandaag. Het schoolvervoersplan zal als basis gebruikt worden; 

raadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

Uiteraard heeft iedereen gelezen over de problematiek met de terugdraaiende tellers die 

zouden verdwijnen. Mensen met zonnepanelen en een slimme teller kunnen wel het 

overschot van hun energie verkopen. Hieroor dienen zij een contract af te sluiten met hun 

leverancier. Momenteel zijn er een 5-tal leveranciers die een dergelijk 

terugleveringscontract aanbieden. Is Ebem al bezig met het uitwerken van een 

terugleveringscontract? 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat EBEM daar mee bezig is maar 

dat op dit ogenblik de spelregels nog niet duidelijk zijn. EBEM heeft daarover vragen gesteld 

aan de VREG / CREG. Er is ook het probleem dat Fluvius nog niet kan duiden wat er 

teruggeleverd werd. Elke verandering vergt een zware investering in software voor kleine 

leveranciers. Iemand die aan EBEM elektriciteit zal terugleveren zal daar een vergoeding voor 

krijgen; 

raadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

In het verslag van CBS van 12 januari 2021 lezen we dat opnieuw een voltijds ploegbaas 

groendienst (D4-D5) zal worden aangeworven. In de gemeenteraad van september werd 

ons verteld dat de nieuwe ploegbaas voor de groendienst intern gevonden werd. Graag 

even een update. 

schepen Kris Govers (Leefbaar) antwoordt dat deze personeelsadvertentie vorig jaar twee keer 

werd gepubliceerd. De eerste keer recruteerden we niemand en de tweede keer iemand die na 

een paar dagen niet geschikt bleek. Toen heeft er iemand van het eigen personeel de 

groendienst (19 koppen) opgevolgd. In samenspraak met milieudienst en nav project 

mooimakers met IOK (zwerfvuil en sluikstorten) gaan we nu toch over tot recruteren van een 

ploegbaas groendienst; 

raadslid Jef Schoofs (Groen) is bezorgd dat bij de samenstelling van de examenjury er ook een 

deskundige groen zetelt; 

de algemeen directeur verzekert dat naast de ploegbaas groendienst van een naburige 

gemeente ook één van de diensthoofden technische dienst bijzonder veel affiniteit heeft met 

planten en bomen; 
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Aldus gedaan en beslist in zitting datum als ten hoofde. 

 

   

De Algemeen directeur,  De Burgemeester-Voorzitter, 

   

Dries Couckhuyt  Frank Wilrycx 

 


